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دسته گل جدید فوتبالیست هاتغییر مدل محاسبه اینترنت ثابتضایعات مرغ در فرآورده هاى آرایشى؟!«هتل دیالیز» در ایران راه اندازى مى شودحال و هواى این روزهاى بابک زنجانى ورزشاقتصاداجتماعاجتماعجهان نما

خیانت به بیت المـال!

انتقال آب سبزکوه
 به بروجن جان گرفت 
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در انتقاد از عملکرد ورزشى شهردارى اصفهان مطرح شد

بررسى پرونده بلداجى 

فرمانده انتظامى ناییــن گفت: در تصــادف و واژگونى 
خودروى پراید، در کیلومتر 20 جاده نایین به اردکان سه 
نفر کشته و دو نفر زخمى شــدند.نبى ا...  سوادکوهى در 
گفتگو با فارس اظهار داشت: این تصادف مرگبار ساعت 
8 و 30 دقیقه روز چهارشنبه (دیروز) در کیلومتر 20 جاده 
نایین به اردکان به وقوع پیوسته است.وى تصریح کرد: در 
این حادثه راننده 25 ساله خودرو پراید و دو سرنشین 12 و 

45 ساله جان باختند و دو نفر دیگر از سرنشینان این خودرو 
به شدت مجروح شدند که حال عمومى آنان وخیم گزارش 
شده است.فرمانده انتظامى شهرستان نایین خاطر نشان 
کرد: علت حادثه توسط کارشناسان پلیس راه، بروز نقص 
فنى و ترکیدگى لاستیک و عدم کنترل وسیله نقلیه بوده 
است.گفتنى است شدت این حادثه به حدى بود که پراید به 

دو قسمت تقسیم شد .

اصفهان میزبان اجلاس 
صنایع دستى جهان

3 کشته در حادثه دو نصف شدن پراید

استفاده از کامپوزیت در نماى ساختمان مانعى ندارد
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پیش زمینه قهرمانى پیش زمینه قهرمانى 
درلیگ برتردرلیگ برتر

معاون صنایع دستى و هنرهاى سنتى میراث 
فرهنگى با تشریح رمز و راز فروش میلیاردى 
یک غرفه 12 مترى صنایع دستى از برگزارى 
بزرگ ترین اجلاس صنایع دستى جهان در مهرماه 
امسال در اصفهان خبر داد و گفت: موفق ترین 

دیپلماسى صنایع دستى دنیا به نام ایران ثبت شد.

درخشش صنعت طلا کم شده است
افتتاح نمایشگاه طلا محل انتقاد کارشناسان این صنعت شد
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در صفحه  اجتماع بخوانیددر صفحه اجتماع بخوانید

چه کسانى وام  ازدواج مى گیرند؟صندلى داغ تنها براى 13 رشته
تعداد داوطلبان کنکور در شــش سال گذشــته به طرز محسوسى 
کاهش یافته اســت به طورى که در حال حاضر بخش عمده اى از 
ظرفیت دانشگاه ها خالى مى ماند و رقابت اصلى تنها بر سر 13 رشته 

در دانشگاه هاى دولتى است.

براساس مصوبه کمیســیون اعتبارى بانک مرکزى، افراد در صف 
سامانه قرض الحسنه ازدواج که از سنوات گذشته (در مهلت مقرر ثبت 
نام کرده اند) در انتظار دریافت تسهیلات هستند، مشمول سقف هاى 

فردى قرض الحسنه ازدواج 100 میلیون ریالى مى شوند.

اطلاعات 
نادرست

 در مورد 
غفور

آرامش نسبى
 2 تا 3 ساله
در مبلغ
 رهن و اجاره

 مسکن 

4
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علت بازداشت هاى اخیر 
از زبان
 فرمانده سپاه

2
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شهردارى بهارستان در نظر دارد با استناد به مجوز شماره 954/ش ب شوراى محترم اسلامى شهر بهارستان نسبت به برگزارى مناقصه هاى 
عمومى با شرح زیر اقدام نماید:

آگهى مناقصه عمومى 

مهدى فاتحى- شهردار بهارستان  مهدى فاتحى- شهردار بهارستان  

1- متقاضیان مى توانند از تاریخ 95/04/24 لغایت 95/05/07 جهت دریافت اسناد مناقصه به شهردارى بهارستان مراجعه نمایند.
2- آخرین مهلت تحویل اسناد به دبیرخانه محرمانه واحد حراست شهردارى مورخ 95/05/16

3- زمان بازگشایى پیشنهادات رأس ساعت 11 صبح مورخ 95/05/17
4- شهردارى در رد یا قبول پیشنهادات رسیده مختار است. 

5- سایر اطلاعات و جزئیات مربوطه در اسناد مناقصه درج گردیده است. 

سپرده شرکت مناقصه (ریال)قیمت پایه (ریال) مناقصه 

عملیات اجرایى شبکه آبرسانى فضاى سبز شهر 
15/654/323/812785/000/000بهارستان (بخش شرقى زون 1)

عملیات اجرایى شبکه آبرسانى فضاى سبز شهر 
15/909/510/601796/000/000 بهارستان (بخش غربى زون 1)

به استناد مصوبه شــماره 103مورخ 95/04/2 شوراى اسلامى  شهر 
کمشچه این شهردارى در نظر دارد از طریق برگزارى مناقصه نسبت به 
روکش و آسفالت معابر سطح شهر و قسمتهایى از بوستان گل نرگس 

اقدام نماید.
متقاضیان مى تواننداز تاریخ درج آگهى لغایت 95/05/7همه روزه 
بجز ایام تعطیل جهت دریافت اسناد و مدارك مناقصه به دفتر فنى 

شهردارى مراجعه نمایند.
تلفن تماس: 03145488030

آگهى مناقصهآگهى مناقصه

سید جواد لقمانى- شهردار کمشچه سید جواد لقمانى- شهردار کمشچه 

نوبت دوم



پیشنهاد سردبیر:2
رقم دستمزد بازیگران در سریال هاى شبکه جِم
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جهان نما
نظریه جنجالى وزیر ارشاد 

  نصف جهــان|   ســیزدهمین جلسه گفتگوهاى 
راهبردى مرکز الگوى اســلامى ایرانــى با نظریه 
جنجالى و کم سابقه وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامى 

تحت الشعاع قرار گرفت.
 بنابراین گزارش على جنتى تأکید کرد: «حوزه هاى 
علمیه ما باید با دستگاه هاى موسیقى آشنا شوند، از 
طرفى باید یکسرى آهنگســازها را به حوزه علمیه 
بفرستیم تا مجتهد شوند و بتوانند احکام مربوط به این 

موضوع را استنباط کنند.»
على جنتى مى گوید: «خودم با مراجع تقلید بسیارى 
مواجه شدم که موسیقى را مطلقاً حرام مى دانند. حالا 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامى به عنوان متولى این 
امر راه اندازى شده اســت. به هر صورت ما با مردم 
مواجه هستیم که تابع مراجع هستند و این موضوعات 

باید در فضایى حل و فصل شود.»

برادران سیاسى 
از هم جدا مى شوند؟

  نصف جهــان|  2 برادر باید پشــتیبان و یاور هم 
در زندگى باشند.چنان به هم پیوند خورده باشند که 
کسى براى اختلاف انگیزى بینشان امیدى نداشته 
باشد.نمونه بارز این نوع برادرى را مى توان در حسن 
روحانى  (رئیس جمهور) وحسین فریدون(دستیار ویژه 
رئیس جمهور) مشاهده کرده که عده اى قصد دارند 

درباره آن دست به افشاگرى بزنند. 
حسینعلى حاجى دلیگانى نماینده مردم شاهین شهر 
در مجلس شوراى اســلامى درباره تخلفات «حسین 
فریدون» بــرادر رئیس جمهــور در موضوع تحصیل 
توصیه اى در مقطع دکترا و نقش او در تخلف فیش هاى 
نجومى، اظهار داشت: «در جلسه اخیر مجلس طرح دو 
فوریتى حقوق هاى نجومى در صحن مطرح شد که یک 
فوریت آن رأى آورد. با اجراى این طرح شاهد برخورد 

جدى با این گونه تخلفات خواهیم بود.»
وى دربــاره تخلفات «حســین فریــدون» افزود: 
«نمایندگان انتقادات خود را درباره تخلفات و اتهامات 
برادر رئیس جمهور به دولت انتقال داده  اند و همچنان 
منتظر پاســخ از ســوى رئیس جمهور هستند که 

متأسفانه تاکنون نتیجه اى حاصل نشده است.»

پادرمیانى مسئولان در 
حمل و نقل جنازه ها 

  نصف جهــان|  مگر در ایران تصادف وجود دارد؟ 
جاده ها به این خوبــى؛ تازه گاردریل هــم داریم. 
ماشین ها با کیفیت بالا، هم ترمز دارند و هم هرچیز 
دیگرى که شما فکرش را نمى کنید! اما با همه این 
احوالات حالا مى گویند هر 27 دقیقه یک ایرانى در 

اثر تصادفات رانندگى مى میرد. 
رئیس ســازمان مدیریت بحران کشور با اعلام این 
خبر افزود: «روزانه حدود 53 نفر در حوادث جاده اى از 

بین مى روند و حدود250نفر هم زخمى مى شوند.»
 اسماعیل نجار با بیان اینکه در حوادث جاده اى براى 
حمل جسدها و همچنین خودروهایى که درگیر حریق 
مى شوند مشــکل داریم، افزود: «باید با پادرمیانى 
مسئولان، جنازه ها حمل شوند و یا خودرویى که آتش 

گرفته خاموش شود.»

مگر داریم؟!
  نصف جهان|  رئیس اتحادیه آرایشگاه هاى مردانه 
مى گوید:« آرایش و اصلاح زنانه در آرایشگاه هاى 
مردانه ممنوع اســت و واحدهــاى متخلف پلمب 

مى  شوند.» مگر داریم؟ ماکه باورمان نمى شود...
مصطفى گواهى در مورد انجام آرایش هاى زنانه در 
آرایشگاه هاى مردانه و نحوه  برخورد با این موضوع 
اظهار داشت: «مطمئناً اگر با چنین مواردى روبه رو 
شویم پس از شناســایى این واحدها و محرز شدن 
تخلف، با آنها برخورد مى کنیم. چراکه انجام آرایش 
و اصلاح زنانه براى مردان در آرایشــگاه ها ممنوع 

است.»

تیم رسانه اى فوق ضعیف
  نصف جهــان| عباس عبدى در گفتگو با روزنامه 
شرق ضمن انتقاد از تیم رسانه اى دولت گفت: کلاً 
ستاد آقاى روحانى ضعیف است و دفتر او بوروکراتیک 
و غیرسیاسى اســت درحالى که دفتر رئیس جمهور 
باید سیاسى باشــد. در بخش رسانه هم فوق ضعیف 
است. اگر بخواهیم ایرادهاى سیستم اطلاع رسانى و 
ارتباطى دولت را بگوییم، بهتر است که نگوییم چون 

اساساً حسنى ندارد.

فعالیت انتخاباتى «پنهان» 
  نصف جهان| روزنامه «اعتماد» نوشت: «حسین 
نجابت  نماینده اصولگراى سابق مجلس با رد حمایت 
خود از احمدى نژاد گفت: من از این افراد نیســتم. 
بهتر است از خودشان ســئوال کنید. بروید از آقاى 
کریمى قدوسى سئوال کنید. صاحبش ایشان است. 
او افزود:  در حال حاضر یــک گردونه 30 نفره براى 
انتخابات ریاست جمهورى سال 96 مطرح هستند 
و آقاى احمدى نژاد هم یکى از آنهاســت اما هنوز 
هیچ چیز مشخص نیســت و این افراد باید ارزیابى 
شــوند. او با اعلام این خبر که کمیتــه اى پنهان از 
اصولگرایان مشغول ارزیابى کاندیداهاست، گفت: 
یک تشــکیلاتى از اصولگرایان ایــن کار را انجام 

مى دهد اما به طور غیررسمى کار مى کند.»

استیضاح وزیر کشور 
فراموش شد؟

به گزارش«تابناك»، انتخابــات اصفهان در دوره 
مجلس دهم با حواشــى فراوانى روبه رو بود. مینو 
خالقى یکى از زنانى بود که از حوزه انتخابیه اصفهان 
در ابتدا تأیید صلاحیت شــد اما پــس از انتخابات، 
شــوراى نگهبان آراء وى را باطل اعلام کرد. این 
موضوع کشمکش هاى زیادى را بین دولت و شوراى 

نگهبان به وجود آورد.
این وقایع در حالى بود که وزیر کشور باز هم اعلام 
کرده بود این موضــوع را از راه هاى دیگر پیگیرى 
خواهد کرد. حتى على مطهرى اعــلام کرده بود، 
در صورت ابلاغ نشــدن تأییدیه مینو خالقى طرح 

استیضاح وزیر کشور را به جریان خواهد انداخت. 
در واقع هرچند امثال آقاى مطهرى مســئله خانم 
خالقى را پایان یافته نمى دانســت و وزیر کشور را 
متهم به تعلل و عدم دفــاع از حقوق ملت مى کرد، 
سرانجام وزیر کشور مُهر پایانى بر موضوع خانم مینو 

خالقى و ورودش به مجلس زد.
رحمانى فضلى در حاشیه اختتامیه همایش معاونان 
سیاســى، امنیتى و اجتماعى استاندارى هاى کشور 
در پاســخ به ســئوالى مبنى بر اینکه آیا انتخابات 
میان دوره اى در استان اصفهان هم برگزار مى شود 
یا خیر گفت: «بله انتخابــات میان دوره اى نیز براى 
انتخاب نماینده مردم اصفهان در مجلس شــوراى 

اسلامى در این استان برگزار مى شود.»
بله آقاى وزیر بدان معناســت که هم موضوع خانم 
مینو خالقى و هم بحث ورود نفر ششم اصفهان نیز 
پایان پذیرفته است. حال باید دید، آیا آقاى مطهرى 
که روزگارى سکاندار پیگیرى وضعیت مینو خالقى 
بود، تهدیدات خود را اجرایى مى کند و وزیر کشور را 

استیضاح خواهد کرد یا خیر؟!

توئیتر یک نگاه 

جنتى 
دوباره دبیر شد

یک عضو حقوقدان شــوراى نگهبــان از انتخاب 
عباســعلى کدخدایى به عنوان سخنگوى شوراى 

نگهبان خبر داد.
نجات ا... ابراهیمیان در گفتگو با ایســنا گفت: در 
جلسه شوراى نگهبان انتخابات هیئت رئیسه برگزار 
شد؛ آیت ا... احمد جنتى براى جایگاه دبیرى شورا و 
آقاى عباسعلى کدخدایى براى جایگاه سخنگویى 
شورا داوطلب شــدند که اعضا به آنها رأى دادند. 
آیت  ا... احمد جنتــى به عنوان دبیر شــورا، آقاى 
محمدرضا علیــزاده به عنوان قائم مقــام و آقاى 
عباســعلى کدخدایى به عنوان سخنگوى شوراى 

نگهبان انتخاب شدند.
وى درباره تصمیم گیرى و بررسى اى که قرار بود 
در جلسه شورا در رابطه با تاریخ پیشنهادى وزارت 
کشور براى انتخابات ریاست جمهورى انجام شود 
نیز گفت: قرار شــد این بررسى بعداً صورت گیرد و 

تحقیقاتى در رابطه با آن انجام شود.

ناگفته هاى ظریف از
 احمدى نژاد

محمد جــواد ظریف وزیر امور خارجه کشــورمان 
در گفتگو با ایسکانیوز در پاســخ به سئوالى درباره 
اولین برخورد بــا احمدى نژاد بیان داشــت: قبلاً 
هم در دفتر مجلس ســابق با ایشــان دیدار کرده 
بــودم. دیدارى کــه بعــد از پیروزى ایشــان در 
انتخابات و قبل از تحلیف و تنفیذ انجام شــد و در 
آن جلسه از ایشان پرســیدم که برنامه شان براى 
سفر به نیویورك چیســت تا مقدمات سفر را آماده 

کنم.
شــما چه زمانى متوجه شــدید ایشان 
مى خواهند بحث هولوکاســت را مطرح 

کنند؟
آقــاى احمدى نژاد بحــث هولوکاســت را در آن 
سفر مطرح نکردند. آن را در ســفر دیگرى که به 
سازمان کنفرانس اسلامى – ســازمان همکارى 
اسلامى کنونى که در آن زمان هنوز به نام سازمان 
کنفرانس اســلامى شــناخته مى شــد - در مکه 
داشتند، مطرح کردند. حدوداً مهر ماه به نیویورك 
آمدنــد و اشــاره اى هم بــه بحث هولوکاســت 

نکردند.
یعنى در نیویورك ایشان هیچ اشاره اى به 

بحث هولوکاست نداشتند؟
خیر. من در دو سفر ایشــان به نیویورك مسئولیت 
داشتم که در هیچیک از این دو سفر ایشان اشاره اى 

به هولوکاست نداشتند.
شــما دیپلمات و ســفیر باســابقه اى 
در ســازمان ملل بودید و احتمالاً روابط 
گســترده اى هم با دیپلمات هاى سایر 
کشورها داشتید، بر این اساس مقامات 
ســایر کشــورها در باره گفتمان تازه و 
عجیب رئیس جمهور ایران از شما سئوال 

نمى کردند؟ 
من تا امروز تلاش کردم در مورد فردى که به عنوان 
رئیس جمهور منتخب مردم بــوده، برغم اختلاف 
اساســى که در دیدگاه با ایشــان داشتم صحبتى 
نکنم و تصمیــم ندارم امروز ایــن روش را عوض 

کنم. 
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فرمانــده ســپاه پاســداران انقلاب 
اســلامى گفت: حقوق هاى نجومى 

تنها دلیل بازداشت هاى اخیر نیست.
به گــزارش «انتخــاب»، ســردار 
محمدعلى جعفــرى در 
پاسخ به ســئوالى درباره 
دلیل جوســازى هاى 

اخیر علیه سپاه پاسداران گفت: دشمن، آمریکا و حتى مخالفان داخلى به دنبال 
استحاله انقلاب و ارزش هاى آن هستند تا حرکت انقلابى در جامعه ما کند و 

تضعیف شود و طبیعى است که با این نهاد مخالفت کنند.
وى همچنین درپاسخ به ســئوالى مبنى بر چرایى بازداشت مدیرعامل سابق 
بانک ملت توسط سازمان اطلاعات ســپاه گفت: این تنها یکى از پروژه هاى 
اطلاعاتى است که سپاه در رابطه با مسائل امنیتى و موضوع نفوذ و فسادهاى 
اقتصادى دنبال مى کند، برخى فکر مى کنند که فقط حقوق هاى نجومى دلیل 

این بازداشت هاست اما پرونده مرتبط با یک فساد بزرگ ترى است. اینها یک 
شبکه بوده اند و برخى از سیاسیون نیز در این شبکه حضور دارند.

جعفرى در خصوص تحــرکات اخیر گروه هاى تکفیرى در داخل کشــور و 
دستگیرى هاى صورت گرفته نیز گفت: همه داعشى نبودند. این گروه با توجه 
به شرایط کشور زمینه اقدام در ایران را ندارد. این موارد اخیر برخى هایشان ضد 
انقلاب هاى معمولى بودند که ماهانه به طور معمول در شرق و غرب کشور 

توسط سپاه با آنها مبارزه مى شود.

علت بازداشت هاى اخیر از زبان فرمانده سپاه

بابک زنجانى که در هفته گذشــته بــه دلیل بیمارى 
گوارشى دو روز به بیمارســتان منتقل شده و دوباره به 
زندان بازگشته است، بنابر ادعاى وکیلش ممکن است 

تحت عمل جراحى قرار گیرد.
به گزارش میزان، هفته گذشته بود که رسول کوهپایه 
زاده وکیل مدافع بابک زنجانى از ابتلاى متهم نفتى به 
یک بیمارى گوارشى خبر داد و گفت: موکلم دو بار براى 
درمان به بیمارستان آتیه مراجعه کرده و یک نصفه روز 
نیز بسترى شده و احتمال عمل جراحى وى وجود دارد.

اصغر جهانگیر رئیس سازمان زندان ها نیز ضمن تأیید 
خبر بیمارى متهم نفتى اظهار داشت: بابک زنجانى در 
هفته گذشته دو روز به بیمارستان منتقل شده و دوباره 

به زندان بازگشته است.
آخرین وضعیت جســمانى بابک زنجانــى را از وکیل 
وى جویا شدیم که رســول کوهپایه زاده در گفتگو با 
میزان مدعى شــد: موکل بنده در هفته جارى دیگر به 

بیمارستان اعزام نشده است.
وى افزود: وقتى موکلم هفته گذشــته به بیمارستان 
مراجعه کردند، آزمایش هاى تشــخیصى انجام شده و 
پزشــک معالج تجویز دارو کرده اند و آنطور که مطلع 
هستم پزشــک تشــخیص داده اند که اگر به داروها 
جواب ندهد بابک زنجانى باید تحت عمل جراحى قرار

گیرد.
در همین حال مدیرکل زندان هاى استان تهران گفت: 
زنجانى واقعاً بیمار است و در حال حاضر هم دارو مصرف 
مى کند اما شرایط  متهم به گونه اى نیست که بخواهد در 

بیمارستان بسترى شود.
مصطفى محبى در گفتگو با فارس، در خصوص آخرین 
وضعیت بیمارى بابک زنجانى، گفت: وى مدتى قبل با 
تشخیص پزشک به بیمارســتان اعزام شده بود اما در 
حال حاضر حالش خوب است و در زندان به سر مى برد.

وى در پاســخ به این ســئوال که آیا زنجانى ســابقه 
بیمارى قبلى داشته است، گفت: من اطلاعى از سابقه 
بیمارى اش ندارم و این مسائل در پرونده پزشکى بیمار 

قید شده است.
مدیرکل زندان هاى استان تهران تصریح کرد: حسب 
تشــخیص پزشــک، متهم به بیمارســتان اعزام شد 

همانطور که زندانیان دیگر با تشــخیص پزشــک به 
بیمارســتان مى روند و اقدامات درمانى برایشان انجام 

مى شود.
وى با تأکید بر اینکه تســت پزشکى زندانیان از سوى 
بهدارى زندان ماهیانه انجام مى شود، گفت: زنجانى هم 
مثل سایر زندانیان تحت اقدامات درمانى قرار گرفت و 
اینطور نیست که اگر کسى حالش بد باشد پزشک زندان 

دستور دهد او را به زندان منتقل کند.
مدیرکل زندان هاى اســتان تهران در پاســخ به این 
سئوال آیا به زنجانى مرخصى استعلاجى تعلق مى گیرد 
یا خیر، گفت: ما در این رابطه تنها دستور مقام قضائى 
را اجرا مى کنیم، به این صورت که اگر پزشک به مقام 
قضائى نامه دهد و مقام قضائى هم دستور دهد ما او را 

به مرخصى مى فرستیم.
محبى در پاســخ به این ســئوال که آیا اعزام زنجانى 
به بیمارســتان آتیه خواســت خود وى بوده اســت یا 
این بیمارستان طرف قرارداد ســازمان زندان هاست، 
گفت: معمولاً زندان بیمارستان خصوصى ندارد و ما با 
بیمارستان دولتى قرارداد داریم اگر کسى تمایل داشته 
باشــد و مقام قضائى هم صلاح بداند به بیمارســتان 
خصوصى مى رود امــا هزینه هاى درمانى هم بر عهده 

خود زندانى خواهد بود.
وى در پایان گفت: بیمارستان زندان تنها کارهاى جزئى 
را انجام مى دهد و در صورتى که حال زندانى وخیم باشد 
او را براى انجام کارهاى تخصصى به بیمارستان هاى 

خارج زندان منتقل مى کنیم.

حال و هواى این 
روزهاى بابک زنجانى 

« شنیده شده که در روزهاى گذشته 
اقداماتى در استان که شائبه سیاسى 
دارد در حال انجام است، همکاران 
اطلاعات ســپاه گزارش هاى این 

موضوع را داده اند.» 
این جمله را سردار سیدهاشم غیاثى 
فرمانده سپاه انصار الرضا(ع) خراسان 
جنوبــى در آیین تکریــم و معارفه 

فرمانده بسیج سپاه شهرستان بیرجند بیان کرد. وى این را هم گفت: 
«اگر روند فعلى انتصابات ادامه یابد پشت صحنه جریانات را با بسیجیان 
در میان خواهیم گذاشت.» آنطور که خبرگزارى فارس گزارش داده 
این فرمانده سپاه جابه جایى استاندار و جابه جایى فرمانداران و مدیران 
را حق دولت دانست اما توصیه کرد: « استاندار اقدامى نکند که در آینده 
شاهد پشیمانى باشیم.» به عقیده سردار غیاثى، در استان خراسان 
جنوبى آزمون و خطا دیگر جواب نمى دهد. تابناك این خبر ر امنتشر 

کرده است.

مهدى بوستانى از شرکت کنندگان 
برنامه «استیج» یکى از شبکه هاى 
ماهواره اى اســت که با حضور در 
این مسابقه توانست تا مرحله نیمه 
نهایى پیش برود و در نهایت حذف 
بشود. بوستانى اخیراً براى دریافت 
مجوز اقدام کرده است. این خواننده 
غیرمجاز چندى پیــش به عنوان 

میهمان در یکى از گروه هایى که فعالیت آنها در کشــور قانونى 
است، به اجراى گروهى موسیقى پرداخته و به گفته خودش در شهر 
شیراز براى دریافت مجوز خوانندگى مدتى است اقداماتى را انجام 
داده است. این اولین بار نیســت که یک شرکت کننده در شبکه
ماهواره اى براى دریافت مجوز اقدام مى کنند، ، بلکه پیش از این نیز 
فردى به نام امیر حسین کرمى  شرکت کننده یک آکادمى موسیقى 
از همین شــبکه براى مجوز اقدامات زیادى انجام داد. باشــگاه 

خبرنگاران جوان این خبر را منتشر کرده است.

درپى اعلام حقوق 196 برابرى 
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه، 
معاون نیروى انسانى وزیر صنعت 
ً  وزیر صنعت  با اعلام اینکه اخیرا
دســتور بررسى ســقف حقوق 
مدیران شــرکت هاى فولاد را 
داده،گفت: اگر تا پایان تیر حقوق 
مدیران تعیین تکلیف نشود باید 

وجوه اضافى به شرکت بازگردانده شود.
به گزارش ایلنا، محمدرضا فیــاض در رابطه با حقوق دریافتى 
مدیران شــرکت فولاد مبارکه که اعتراض هایى را از ســوى 
نمایندگان مجلــس مبنى بر حقوق 196 برابــرى مدیرعامل 
این شرکت نســبت به یک کارگر عادى به دنبال داشته است، 
اظهارداشــت: وزارت صنعت در شــرکت فولاد مبارکه سهم 
کمى دارد و این شرکت بر اســاس قانون تجارت اداره مى شود 

نه قوانین دولتى.

استاندارى که نیامده 
تغییرات را کلید زد

خواننده «استیج»
 به دنبال مجوز

حقوق مدیرعامل فولاد مبارکه 
هم  خبرساز شد

دفاع رسانه اصلاح طلب از 
رسانه هاى اصولگرا 

پایگاه خبــرى عصر ایــران که از جملــه تندترین 
رســانه هاى نزدیک به اصلاح طلبان و دولت تدبیر 
و امیــد اســت، در جدیدترین موضعگیــرى خود، 
همراستایى آشکارى با رسانه هاى اصولگرا در ماجراى 
افشــاى فیش هــاى حقوقى نشــان داده اســت. 
بخش هایى از یادداشــت عصر ایــران را در این باره 

بخوانید. 
افشاى فیش هاى حقوقى نجومى، با هر هدفى رخ 
داده باشد، نقطه عطفى در تاریخ مطبوعات است که 
منصفانه باید آن را در زمره عملکردهاى ارزشمند 

رسانه هاى اصولگرا ثبت کرد. 
در این میان، برخى کوشــیدند موضوع را از مسیر 
خود منحرف کنند، حال آنکه فارع از مباحث اصلاح 
طلبى و اصولگرایى، این یــک موضوع ملى بود و 
هســت و هر اقدامى براى منحرف کردن بحث از 

مسیر اصلى، شراکت با غارتگران بیت المال است.
یکى از این تلاش هاى انحرافى، انتشار فیش هاى 
جعلى بود که نشان مى داد مدیران دو رسانه اصلى 
اصولگرایان نیز حقوق هاى نجومــى مى گیرند: 
حسین شریعتمدارى از کیهان 187 میلیون و سید 

نظام موسوى از فارس، 37 میلیون تومان!
واقعیت اما این است که حقوق هاى نجومى عمدتاً 
مربوط به برخى سازمان هاى متمول مانند بانک ها 
و بیمه ها و برخى وزارتخانه هاى معدود بوده است 
و اساساً در هیچ رســانه اى در ایران، اعم از اصلاح 
طلب و اصولگرا و مســتقل و دولتى و خصوصى و 
خصولتى، حقوق هاى نجومى وجود خارجى ندارد. 

رســانه هاى اصولگرا با هر هدفى که هســت، در 
افشــاى فیش هاى نجومى،کار ارجمندى انجام 
دادند و انصاف این است که این حرکت تقویت شود 
نه اینکه با برگرداندن انگشــت اتهام به چند رسانه 

افشاگر، اصل ماجرا به حاشیه برود.

خبر

عصر ایران: دادگاه متهمان حمله به ســفارت 
عربستان طى دو روز برگزار شــد؛ 21 جوانى که 
اعتقاد دارند انقلابى هستند و از طریق شبکه  هاى 
اجتماعى به ویژه تلگرام در جریان تجمع در برابر 

سفارت عربستان قرار گرفتند.
در جریان این دادگاه یکــى از متهمان به نکته اى 
اشاره کرد که بسیار قابل توجه و قابل تأمل است. 
او اقداماتی که خــود آن را ناشــی از اوج گرفتن 
احساسات دینی و شیعی مى داند را با تظاهرات 9 

دي مقایسه مى کند. 
این افراد که به خوبى نشــان دادنــد تحت تأثیر 
تحریــکات دیگران قــرار مى گیرند بــا حرکات 
احساسى خود در شب حمله به سفارت عربستان 
خسارت هاى جبران ناپذیرى به جمهورى اسلامى 

ایران و سیاست خارجى کشور زدند.
بعد از اعدام شیخ نمر در عربستان، ایران آماده بود تا 
آل سعود را در گوشه رینگ جامعه جهانى قرار بدهد 
و آنها را بخاطر اعدام یک فعال سیاســى و نقض 
حقوق بشــر محکوم کند. در حالى که مسئولان 
دســتگاه دیپلماســى در حال آماده شدن براى 

رویارویى با عربستان بودند، ناگهان گل به خودى 
این افراد در تهران و مشهد در پى حمله به سفارت 
و کنسولگرى باعث شد جاى شاکى و متهم عوض 
شود و ایران به جاى ســئوال از عربستان مجبور 
شــد در مورد این حمله به جامعه جهانى پاســخ

 بدهد.
نکته قابــل توجــه این اســت که رهبــران و 
هدایــت کنندگان حمله به ســفارت عربســتان 
که اتفاقاً یکى از آنهــا از روحانیون معروف کرج 
است. کارى کردند که  درست به ضرر جمهورى 
اسلامى تمام شــد. آنها به منافع ملى ضرر زدند 
و باید پاسخگوى این اشــتباه خود باشند. منافع 
ملى کشــور مهمتر از هر احساســات و شخصى 
گرایى است. یک بار براى همیشــه باید داستان 
این خودســرى ها به پایان برسد و به نظر مى رسد 
ماجراى حمله به سفارت عربستان و دادگاه هایى 
که در حال برگزارى اســت به ویــژه دادگاه ویژه 
روحانیت که قرار اســت پرونده لیدر این جریان 
را بررسى کند مى تواند پایانى باشد براى داستان 

«خودسرى » در ایران.

پایانى بر داستان «خودسرى» در ایران؟
موج مهاجرت  به ترکیه و حضور در ســریال هاى 
ترکیه اى شبکه جِم از حدود یکسال قبل آغاز شد. 
شاید ابتدا کسى باور نمى کرد کارگردان هایى مثل 
مهدى مظلومى یا سعید ابراهیمى فر در شبکه اى که 
به خراب کردن بنیان خانواده مشهور شده حاضر به 
ساخت سریال شوند، اما حجم استقبال مردم ایران 
از سریال هاى ترکى این شــبکه، مدیران آن را به 
صرافت ساخت ســریال هایى با عوامل تمام ایرانى 
انداخت تا به جذابیت هاى بصرى اش جلوه اى تازه 

ببخشد.
به همین منظور تعدادى از دوبلورهاى این شبکه در 
سریال هایى مثل « آبى عشق»، «منو تنها نذار» و 
«کالرى ممنوع » حاضر شــدند تا رؤیاى برادران 
ابراهیمى به عنوان مدیران جاه طلب جِم تى وى به 
تحقق نزدیک شود.براى این سریال ها تبلیغات بسیار 
وسیعى شد و صدها بار آنونس هایشان  به نمایش 
درآمد که بیایید ببینید چه کرده ایم.جالب اینکه شبکه 
اچ بى اُ  براى سریال «بازى تاج و تخت» یک صدم 
این تبلیغات را نداشت اما وقتى بالاخره یکى از این 
مجموعه ها پخش شــد به همگان ثابت شد با چه 

افتضاحى روبه رو شده ایم!
باوجود گلایه ها و مسائلى که منجر به کوچ  بازیگران 
به ترکیه و ســریال هاى جِم تى وى شــده به نظر 
نمى رسد فضاى این شبکه و کارهایش رونق چندانى 
به زندگى هنرى و غیر هنرى بازیگران کوچ کرده 

بدهد.
زمانى گفته شد براى بازى در یک تله فیلم به بازیگر 
ایرانى مهاجرت کرده 80 میلیون تومان پول داده اند 
یا براى عوامل ایرانى  شــاغل در این شبکه حقوق 
ثابت ماهیانه 3/8 میلیون تومانى در نظر گرفته شده 
اما بعدتر مشخص شد تله فیلم هایى که کلاً 50 تا 60 
میلیون هزینه در بردارد براى نقش اولش تنها شش 
میلیون تومان دستمزد در نظر گرفته که در مقایسه 
با دســتمزد بازیگرانى که در داخل کار مى کنند هم 
کمتر است. همچنین  خیلى زود مشخص شد عوامل 
حاضر در ســریال ها و فیلم هاى این شبکه، روزانه 
تنها یک وعده ناهار از عوامل ســازنده  مى گیرند یا 
حتى برخى خانم هاى کوچ کرده به ترکیه به صورت 
اشتراکى سوئیت اجاره کرده و نیمى از حقوق خود را 

براى اجاره این سوئیت ها مى پردازند.

رقم دستمزد بازیگران در سریال هاى شبکه جِم

فرمانــده ســپاه پاس
اســلامى گفت: حق
تنها دلیل بازداشت ها
به گــزارش «انتخـ
محمدعلى
پاسخ به
دلیلیل
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اجتماع
تکذیب خبر شکسته شدن 

بازوى نوزاد 
روابط عمومى دانشگاه علوم پزشکى اصفهان اعلام 
کرد: خبر شکسته شــدن بازوى یک نوزاد هنگام 
عمل زایمان طبیعى در یکى از بیمارستان هاى این 

شهر صحت ندارد.
به گزارش ایرنا، این روابط عمومى روز ســه شنبه 
افزود: پیــرو درج خبرى با عنــوان «بازهم قصور 
پزشکى» و اعلام شکســته شدن بازوى یک نوزاد 
حین عمل زایمــان طبیعى در اصفهــان، رئیس 
بیمارستان «عیسى بن مریم(ع)» این شهر اعلام 
کرد: این زایمان بدون هیچ حادثه و به طور طبیعى 
و روان در این بیمارستان انجام شده است که مادر 

نوزاد نیز خود مى تواند در این زمینه شهادت دهد.
محمد احسان الماسى گفت: در معاینه اولیه پس از 
زایمان توســط متخصص اطفال، اختلال حرکتى 
دســت نوزاد تشــخیص داده شــد که با مشورت 
متخصصان ارتوپدى، اقدامات درمانى انجام گرفت.
روابط عمومى دانشگاه علوم پزشکى اصفهان تأکید 
کرد: خبر شکستگى بازوى نوزاد حین عمل زایمان 
تکذیب و از رسانه ها درخواست مى شود که اطلاع 
رسانى موضوع هاى مرتبط با ســلامت را پس از 

کسب نظرهاى علمى و تخصصى انجام دهند.
گفتنى اســت خبر و تصاویرى روزســه شنبه در 
شبکه هاى مجازى مبنى بر شکسته شدن بازوى 
نوزادى در اصفهان هنگام عمــل زایمان طبیعى 

منتشر شد.

ویراستار همشهرى 
به کما رفت

ویراستار گروه استان هاى روزنامه  همشهرى که از 
طبقه دوم به پایین سقوط کرده بود، به کما رفت.

به گزارش ایلنا، حوالى ظهر روز ســه شنبه یکى از 
خبرنگاران این مؤسسه که شرایط نامساعد جسمى 
داشــته، از طبقه دوم ســاختمان به پایین سقوط 
مى کند که حال وى وخیم گزارش شده است. این 
خبرنگار هم اکنون در بیمارســتان فیروزگر تهران 
بسترى است. این در حالى است که برخى رسانه ها 
از خودکشى این خبرنگار خبر داده اند که البته هنوز 
تأیید نشــده و جزئیاتى از دلایل سقوط وى منتشر 

نشده است.
مدیر مســئول روزنامه همشهرى خبر سقوط یکى 
از پرسنل خود را از ساختمان روزنامه تأیید کرده و 
سردبیر همشهرى استان ها موضوع خودکشى او را 

تکذیب کرده است.
محســن افشــارى در واکنش به خبرى مبنى بر 
خودکشــى یکى از خبرنگاران این مؤسسه گفت: 
خودکشى این خبرنگار مورد تأیید نیست؛ چراکه وى 
دچار تشنج مى شود و پس از آمدن اورژانس حالشان 
رو به بهبود رفت و هنگامى که اورژانس قصد رفتن 
داشت، وى بار دیگر دچار تشنج مى شود و از پله هاى 
ساختمان که حدود ده دوازده تایى مى شد به پایین 

پرتاب شد.

توقیف محموله
 اسباب بازي قاچاق 

یک دستگاه کامیون کشنده حامل بار اسباب بازي 
خارجی قاچاق به ارزش یک میلیارد و 500 میلیون 
ریال توسط مأموران ایست و بازرسی شهید امامی 

شهرستان شهرضا توقیف شد. 
ســرهنگ«حمید امیرخانی» فرمانــده انتظامی 
شهرستان شــهرضا با بیان این مطلب به خبرنگار 
پایگاه خبري پلیس، گفت: مأموران مستقر در ایست 
وبازرســی شــهید امامی حین کنترل خودروهاي 
عبوري به یک دســتگاه کامیون کشنده حامل بار 
اســباب بازي که قصد انتقال این محموله از بندر 
گناوه به تهران را داشــت مشکوك شدند و دستور 

توقف دادند. 
وي با بیــان اینکــه  بارنامه و مدارك ارائه شــده 
توسط راننده با بار آن همخوانی نداشت، افزود: در 
بررســی هاي صورت گرفته مشــخص شــد که 
محموله بــار کامیون، قاچــاق بــوده و مأموران 

بلافاصله خودرو و بار آن را توقیف کردند.  

حوادث

عوامل جابه جایى 
پرسنل پلیس

رئیس پلیس کشــور با اشــاره به افزایش 10 تا 15 
درصدى رضایتمندى مردم از پلیس در ســال 94، 
بر اهمیت تعالى رفتار کارکنــان پلیس تأکید کرد و 
گفت: اگر کسى در نیروى انتظامى نتواند خودش را با 
این معیارها هماهنگ کند، نسبت به جابه جایى وى 

اقدام خواهد شد.
سردار حسین اشترى اظهار داشت: ارتقاى آموزش و 
تعالى رفتار در نیروهاى پلیس به اندازه اى مورد تأکید 
و توجه است که هماهنگى با معیارها و سیاست هاى 
اتخاذ شده در نیروى انتظامى، یکى از الزامات مورد 

تأکید و توجه ماست.
فرمانده ناجا ادامــه داد: اصرار و تأکیــد بر رعایت 
معیارهاى ترسیم شده در رفتار کارکنان و تعالى رفتار 
سازمانى به اندازه اى است که اگر کسى نتواند خودش 
را با این معیارها هماهنگ کند، نسبت به جابه جایى 

وى اقدام خواهد شد.

خبر

ایرانى ها
چقدر صدقه مى دهند؟ 

آمارهاى به دست آمده نشــان مى  دهد که خیرین 
تهرانى بیش از مردم سایر استان ها صدقه دادند و 
اصفهانى ها در رتبه دوم پس از تهران قرار گرفتند.

بر اساس آمار منتشر شده از سوى کمیته امداد امام 
خمینى (ره)، مردم کشورمان سال گذشته بیش از 
268 میلیارد تومان پــول به صندوق هاى صدقات 
سراسر کشــور ریخته  اند و این در حالى است که 
تهرانى ها با واریــز بیش از 38 میلیــارد تومان به 
صندوق صدقات، در رتبه نخست استان هاى کشور 

قرار گرفتند.
همچنین آمارهاى منتشــر شده نشــان مى  دهد 
اصفهانى ها با انداختن بیش از 23 میلیارد تومان پول 
به صندوق هاى صدقات کمیته امداد توانســته اند 
رتبه دوم خیرین صدقات کشور را به خود اختصاص 
دهند و اهالى خراسان رضوى با 19 میلیارد تومان 
صدقه، به عنوان سومین استان در واریز وجوه نقد به 

صندوق هاى کمیته امداد قرار گرفتند.

ارائه دروس جدید در 
پایه دهم مدارس

معاون متوســطه آموزش وپرورش کشور از ارائه 
دروس جدید در پایه دهم مدارس خبر داد.

زرافشــان در همایش توجیهى آموزشــى مدیران 
مقطع متوسطه براى هدایت تحصیلى و استقرار پایه 
دهم در همدان گفت: سواد رسانه اى، کارآفرینى، 
انسان و سلامت و انسان و محیط زیست از دروس 

جدید است.
وى افزود: فنــاورى هاى جدیــد ارتباطى هویت 
جوانان را به چالش کشانده اســت ومى طلبد ما با 
برنامه هاى جدید تصمیم گیرى کنیم. زرافشــان 
با بیان اینکه هم اکنون از ســه و نیم میلیون دانش 
آموز متوسطه 700 هزار نفر در شاخه عملى مشغول 
به تحصیلند، افزود: در سال هاى آینده و با افزایش 
اعتبارات این تعداد به یک میلیون و 200 هزار نفر 

افزایش مى یابد.

گرم ترین ژوئن جهان 
تا امروز

داده هاى هواشناسى نشــان مى دهد که ماه ژوئن 
گذشــته (از 12 خرداد تا 10 تیر 1395) گرم ترین 

ژوئن جهان تاکنون بوده است.
بنــا بــه اعــلام دانشــمندان در اداره ملــى 
اقیانوس ها و اتمســفر آمریکا، همچنین ماه ژوئن 
گذشته چهاردهمین ماه پیاپى شکسته شدن رکورد 
گرما در جهان از سال 1880 میلادى تاکنون بوده

 است.
همین مرکز اعــلام کرده کــه در مجموع، درجه 
حرارت هوا در این ماه یک درجه گرم تر از میانگین 
دماى هواى جهــان در ماه ژوئن در قرن بیســتم 

بوده است.
بیشتر دانشــمندان چنین افزایشى در دماى زمین 
را ناشــى از میزان بالاى تولید گازهاى گلخانه اى 

مى دانند.
کارشناســان محیط زیست هشــدار مى دهند که 
افزایش دماى زمین ممکن اســت به ذوب شدن 
یخ هاى قطبى، بالا آمدن سطح آب هاى آزاد و زیر 

آب رفتن برخى جزایر و مناطق ساحلى بیانجامد.
کارشناســان همچنین هشــدار مى دهند که این 
افزایش، گسترش خشکســالى در مناطق مختلف 

جهان را به دنبال خواهد داشت.

ضایعات مرغ در 
فرآورده هاى آرایشى؟!

رئیس اداره آرایشى و بهداشتى سازمان غذا و دارو 
با شایعه دانستن اســتفاده از پوست و ضایعات مرغ 
در تولید مواد اولیه فرآورده هاى آرایشــى، گفت: 

ضایعات مرغ در این فرآورده ها استفاده نمى شود.
مصطفى اســماعیلى، نظارت ها را ســختگیرانه 
عنوان و تأکید کرد که در این نظارت ها اگر تخلفى 
رؤیت شــود بدون کوچک ترین گذشــتى، توسط 
دانشگاه هاى علوم پزشــکى گزارش و در مجامع 

قضائى به آن رسیدگى مى شود.
وى ادامه داد: بنابراین نظارت هاى ســختگیرانه 
بهداشــتى بر مراکز تولیدى حاکم است و این اداره 

کوچک ترین تخلفى را برنمى تابد.
اسماعیلى به نکته اى اشــاره کرد مبنى براینکه از 
چربى هاى حیوانى مانند پیه گوسفند و گاو البته با 
قید رعایت ضوابط بهداشتى در تولید فرآورده هایى 
مانند صابون استفاده مى شود اما چربى هاى مرغ از 

این قاعده مستثنى هستند.

سفر به ترکیه فعلاً ممنوع
معاون گردشگرى سازمان میراث فرهنگى، صنایع 
دستى و گردشگرى با تأکید بر ممنوعیت ثبت نام 
و اعزام گردشگر به ترکیه گفت: با دفاتر مسافرتى 

متخلف برخورد قانونى خواهد شد.
مرتضى رحمانى موحد بــا تأکید بر ممنوعیت ثبت 
نام و اعزام گردشــگر به ترکیه گفــت: با توجه به 
اینکه شــرایط برقرارى تورهاى گردشــگرى با 
ترکیه به صورت عادى برنگشته است، ممنوعیت
 ثبت نام و اعــزام تورهاى گردشــگرى به مقصد 
ترکیه همچنان تا عادى شدن اوضاع به قوت خود 

باقى است.

خبر

مدیرعامل ســازمان تدارکات پزشکى 
هلال احمر از راه اندازى «هتل دیالیز» 

خبر داد.
جواد فلاح گفت: اینــک نزدیک به 25 
هزار بیمار کلیوى در کشــور وجود 
دارد و تعــداد مبتلایان به 
ایــن بیمارى با ســرعت 

قابل توجهى (حدود 8 درصد) در حال افزایش است و طى چند سال آینده تعداد 
بیماران دیالیز نزدیک به دو برابر خواهد شد. 

وى افزود: با واردکردن دستگاه پیشرفته دیالیز در چرخه خدمات درمانى مانند 
دستگاه دیالیز 5008، خدمات دیالیز با کیفیت بالاترى به بیماران ارائه مى شود. 
این دستگاه وارد شده و پرسنل هم آموزش هاى لازم را دیده اند و اینک هم در 
حال مذاکره براى واردکردن تعداد بیشترى از این دستگاه براى هر یک از مراکز 

دیالیز هستیم.

فلاح درباره طرح جدید «هتل دیالیز» هم گفــت: ما برنامه هاى دیگرى هم 
در جهت ارتقاى سلامت جامعه داریم که از طریق بخش هاى دیگر پیگیرى 
مى شود، از جمله طرح «هتل دیالیز» که در بعضى از شهرهاى بزرگ زیارتى 
و سیاحتى مانند مشهد و مناطق شمال کشــور که پر رفت و آمد هستند، اجرا 
مى شود. این طرح با کمک بخش خصوصى خواهد بود و براساس این طرح در 
هتل ها و محل اقامت مسافران، طبقاتى براى دیالیز در نظر گرفته خواهد شد تا 

از این طریق امکان دیالیز براى بیماران فراهم شود.

«هتل دیالیز» در ایران راه اندازى مى شود

چه کسانى وام  ازدواج مى گیرند؟اعتراض سریالى به کیفیت غذاصدور ویزاى اربعین از شهریور

گفته مى شود در پى تفاهمنامه اى میان معاونت امور 
زنان ریاست جمهورى و وزارت بهداشت قرار است 
زنان روسپى یا به قول عده اى «کارگران جنسى» 
کارت ســلامت بگیرند و به نوعى یک شــغل به 

مشاغل رسمى کشور اضافه شود!
به گزارش فارس و به گفته على اکبر سیارى معاون 
بهداشت وزیر بهداشت میزان انتقال بیمارى ایدز از 
طریق رابطه جنسى طى یک دهه گذشته دو برابر 
شده است، کنترل ایدز سه کلمه دارد خویشتندارى، 
تشــکیل خانواده و اگر خانواده تشــکیل نشد باید 

وسایل پیشگیرى در اختیار مردم قرار داده شود.
وى در همین رابطه از ارائه خدمات کاهش آسیب 
به زنان روســپى خبر داده که مراکــز جدیدى در 
کنار مراکز شــبکه بهداشــتى بــراى معاینه زنان 
روســپى ایجاد شــده و به آنها آموزش هاى لازم 
براى پیشگیرى از بیمارى هاى مقاربتى داده شده 
و وسایل پیشگیرى رایگان در اختیارشان قرار داده 

مى شود.

مسئولان خبر از دو برابر شــدن آمار ایدز از طریق 
رابطه جنســى مى دهند اما کســى آمــار افزایش 
زنان روســپى در جامعه را اعلام نمى کند، مسئولى 
از کاهش ســن روســپیگرى نمى گوید، کسى به 
بررسى و رفع عوامل گسترش این معضل در جامعه 
نمى پردازد، مسئولى هنوز نمى خواهد عوامل ایجاد 
این بازار عرضه که قطعاً بى تقاضا به وجود نیامده را 
بررسى و حل کند و پاسخ همه این ابهامات در این 
بهانه خلاصه مى شود که «خط قرمز است» ولى در 
این میان عده اى مى خواهند از آنها حمایت کنند آن 
هم به شیوه حفظ سلامتى این زنان روسپى به دور 

از اینکه آیا موجودیت آنها در جامعه الزامى است؟!
در همین حال نماینده وزارت بهداشــت در شوراى 
فرهنگى-اجتماعــى زنــان به فــارس مى گوید: 
زمزمه هاى ایــن طرح را شــنیده ایم اما هنوز متن 
تفاهمنامه به دست ما نرســیده و قرار است هفته 
آینده در جلسه شــوراى فرهنگى-اجتماعى زنان 

موضوع مورد بررسى قرار گیرد.

از سوى دیگر ناهید خداکرمى دبیر کارگروه بهداشت 
معاونت امور زنان ریاســت جمهورى نیز به فارس 
گفته است: چنین چیزى وجود ندارد اگر هم موضوع 
کارت سلامت زنان روسپى مطرح باشد موضوعى 
دو ســویه بین معاونت امور زنان و وزارت بهداشت 
نیست بلکه باید در خود وزارت بهداشت مطرح باشد.
شــهیندخت مولاوردى معاون امور زنان ریاست 
جمهورى نیز در کانال تلگرامى خود نوشــته است: 
«این موضوع ارتباطى با معاونت امور زنان ندارد و 

تفاهمنامه مورد اشاره اساساً وجود خارجى ندارد!»
آنچه درباره تصمیــم جدید درباره زنان روســپى 
قطعیت دارد اظهــارات على اکبر ســیارى معاون 
بهداشت وزیر بهداشت اســت که تصریح مى کند: 
مراکز جدیدى در کنار مراکز شبکه بهداشتى براى 
معاینه زنان روسپى ایجاد شده و به آنها آموزش هاى 
لازم براى پیشگیرى از بیمارى هاى مقاربتى داده 
شده و وسایل پیشگیرى رایگان در اختیارشان قرار 

داده مى شود.

زنان خیابانى کارت 
سلامت مى گیرند؟

از شنیده ها تا واقعیت

داغ نیوز

تعداد داوطلبان کنکور در شش ســال گذشته به طرز 
محسوسى کاهش یافته اســت به طورى که در حال 
حاضر بخش عمده اى از ظرفیت دانشــگاه ها خالى 
مى ماند و رقابــت اصلى تنها بر ســر 13 رشــته در 

دانشگاه هاى دولتى است.
به گزارش مهر، چهل و ششــمین ماراتــن کنکور در 
حالى نیمى از مراحل اجرایى خود را گذرانده است که 
دیگر مانند سال هاى دور صندلى دانشگاه آرزو نیست. 
در سال هاى گذشــته قبولى در دانشــگاه آرزوى هر 
خانواده اى و دیدن نام در روزنامه هاى کاهى هیجان 

انگیزترین اتفاق هر جوانى بود.
اما در سال هاى اخیر با کاهش تعداد داوطلبان کنکور 
و در مقابل افزایش ظرفیت دانشــگاه ها، شرایطى به 
وجود آمده است که در بسیارى موارد افراد به راحتى در 

رشته هاى مورد علاقه پذیرفته مى شوند.
اما در این بین برخى داوطلبان هستند که با تلاش سعى 
دارند در رشته و دانشــگاه دلخواه خود پذیرفته شوند 
که همین امر موجب رقابت شــدید بر سر رشته هاى 

پرمتقاضى مى شود.
رشته هاى پزشکى، داروسازى و دندانپزشکى در گروه 
علوم تجربى، رشــته هاى مهندســى برق، کامپیوتر، 
عمران، صنایــع، مکانیک و معمــارى در گروه علوم 
ریاضى و فنــى، رشــته هاى حقوق، حســابدارى و 
روانشناسى در گروه علوم انســانى از جمله 13 رشته 

پرمتقاضى هستند.
بر اســاس آمار رسمى ســازمان ســنجش در آزمون 
سراسرى سال 95 تعداد 860 هزار و 109 نفر داوطلب 
ثبت نام کردند که از این تعداد 509 هزار و 19 نفر زن 
و 351 هــزار و 90 نفر مرد و به عبــارت دیگر  59.18 
درصد داوطلبــان زن و 40.82 درصــد داوطلبان مرد 

بودند.
کاهش داوطلبان کنکور طى این سال ها در حالى است 
که روند تقاضاى داوطلبان زن به مرد همچنان صعودى 

بوده و کاهش نداشته است.
آمار سال 95 نسبت به آمار داوطلبان سال 94 تعداد 17 
هزار و 961 نفر، نسبت به ســال 93 تعداد 171 هزار و 
272 نفر، نسبت به سال 92 تعداد 223 هزار و 521 نفر، 

نسبت به ســال 91 تعداد 206 هزار و 224 نفر، نسبت 
به سال 90 تعداد 272 هزار و 930 نفر و نسبت به سال 
89 تعداد 426 هزار و 723 نفر کمتر اســت. به عبارت 
دیگر جمعیت یک میلیون و 286 هزار نفرى کنکورى 
در ســال 89 به 860 هزار داوطلب در سال 95 کاهش 

یافته است.
بخشى از این روند به کاهش تعداد خروجى هاى دانش 
آموزى از دبیرســتان ها بر مى گردد و بخشــى نیز به 
تنوع در گروه هاى تحصیلى و رشد رشته هاى مهارت 
محور و همچنین بخشى نیز به از دست رفتن جذابیت 

دانشگاه رفتن!
در همین زمینه رئیس سازمان سنجش و آموزش کشور 
به افزایش ظرفیت هاى پذیرش در دانشگاه ها اشاره 
کرد و به مهر گفت: ظرفیت پذیرش آزمون سراسرى 
سال 95 که تاکنون از سوى دانشــگاه ها اعلام شده 

حدود 750 هزار نفر است.
ابراهیم خدایى در خصوص اینکــه آیا بالاخره کنکور 
حذف شدنى است یا خیر، گفت: در حال حاضر رقابت 
اصلى براى ورود به دانشــگاه هاى دولتى و 13 رشته  
پرطرفدار و دوره هاى روزانه است و امکان حذف کنکور 

براى رشته هاى پرطرفدار وجود ندارد.
رئیس ســازمان ســنجش درباره دوره هاى رایگان 
در آموزش عالى خاطرنشــان کرد: بــا توجه به اینکه 
دانشگاه ها و مؤسســات آموزش عالى، بودجه کافى 
براى پذیرش دانشــجوى روزانه ندارند تنها 15 درصد 
آموزش عالى رایگان اســت که ایــن دوره نیز 115 تا

120 هزار نفر ورودى دانشگاه ها را شامل مى شود.
امــا نکتــه مهمى کــه هیجــان قبولــى در کنکور 
را از میان برده ورود بدون آزمون به دانشــگاه هاست. 
در حال حاضر بخش عمده اى از ظرفیت دانشگاه هاى 
غیر انتفاعى، دانشــگاه آزاد و پیام نور بر اساس بدون 

آزمون است.
به گفته خدایــى هم اکنون هــم 82 درصد داوطلبان 
بر اساس ســوابق تحصیلى پذیرش مى شوند که این 
میزان بر اســاس قانون مصوب مجلــس باید به 85 
درصد برسد که این موضوع در ســال آینده به نتیجه 
مى رســد. به این ترتیب فرد با یک جستجو و انتخاب 
رشــته مى تواند بدون آزمون به دانشگاه وارد شود که 
البته کیفیت صندلى این دانشگاه ها نیز باهم متفاوت 

است. 
در حالى که در آمریکا، مهمترین مرکز درآمد دانشگاه ها

پذیرش دانشجو از تمام نقاط دنیاست، کاهش داوطلبان 
کنکور نشــان مى دهد که دانشــگاه ها در ایران باید 

راه هاى دیگرى براى درآمد خود پیدا کنند.

هشدارهایى از جنس هوشمند!
اما امســال براى اولین بار و با توجه به پیشرفت هاى 
جالب توجه در وسایل الکترونیکى اعلام شد استفاده از 
تلفن هاى همراه، دستبند و ساعت هاى مچى هوشمند، 
هندزفــرى، قلم هــاى الکترونیکى و یا اســکنرهاى 
الکترونیکى و ســایر تجهیزات الکترونیکى و ارتباطى 

ممنوع شد.
به داوطلبان هشدار داده شد که همراه داشتن هرگونه 
وسیله ارتباط الکترونیکى از قبیل تلفن همراه، ساعت 
هوشمند، دستبند هوشمند، ماشین حساب و... در جلسه 
آزمون بر خلاف ضوابط اســت و با داوطلب به عنوان 

متخلف بر خورد مى شود.

صندلى داغ 
تنها براى 13 رشته

پایان ماراتن کنکورى ها

مدیر کل عتبات سازمان حج و زیارت با اشــاره به از سرگیرى سفر زیارتى به 
سوریه با نهایى شدن پیوست امنیتى گفت: ثبت  نام علاقه مندان براى زیارت 
اربعین از مرداد ماه آغاز مى شــود و امیدواریم ویزاى عراق در شهریور ماه به 

دست زائران برسد.
محسن نظافتى درباره آخرین پیگیرى ها براى از سرگیرى سفر زائران ایرانى 
به سوریه اظهار داشت: بنابر مذاکراتى که با مسئولان گردشگرى این کشور 
داشتیم، قرار بر این شد تا پیوست امنیتى از سوى این کشور ارائه شود و ما نیز 
بعد از بررسى این پیوست توسط مسئولان کشورمان اقدام به از سرگیرى اعزام 

زائران کنیم.
وى افزود: چندى قبل مقامات ســورى از آماده شدن این پیوست امنیتى خبر 
داده بودند و قرار بر این بود تا این پیوست را براى بررسى مسئولان جمهورى 
اسلامى ایران ارســال کنند و ما نیز ضمن بررسى پیوست مذکور، از امکانات 
این کشور براى پذیرش زائران بازدید کنیم اما هنوز منتظر این پیوست هستیم.

مدیرکل عتبات سازمان حج و زیارت تأکید کرد: سفر زائران کشورمان به سوریه 
فقط منوط به پیوست امنیتى و تأیید شدن آن است که البته باید زیرساخت هاى 

اعزام زائر نیز فراهم آید.
نظافتى همچنین درباره سفر زائران کشورمان به عتبات عالیات براى اربعین 
حسینى اظهار داشت: ثبت  نام علاقه مندان براى زیارت اربعین از مرداد ماه آغاز 
خواهد شد و امیدواریم ویزا در شهریورماه به دست زائران برسد تا کارها هرچه 

زودتر براى اعزام تسهیل شود.

در حالى شاهد تجمعات سریالى دانشجویان در اعتراض به کیفیت پایین غذا 
و بالا بودن هزینه وعده هاى غذایى هستیم که سه شنبه شب دانشجویان 

دانشگاه تهران در اعتراض به همین وضعیت، تجمع اعتراضى به پا کردند.
به گزارش ایلنا، ســه شنبه شــب دانشــجویان تحصیلات تکمیلى کوى 
دانشــگاه تهران در اعتراض به کیفیت غذا به صورت خودجوش دست به 

تجمع اعتراضى زدند.
این گروه از دانشجویان در اعتراض به کیفیت پایین غذا، قیمت بالا و حذف 
بعضى از وعده هاى غذایى در کوى دانشــگاه تجمع کردند. در این تجمع 
دانشجویان اقدام به تهیه نامه اى مشــترك به منظور پیگیرى مشکلات و 

رسیدگى به آن کردند.
این دانشجویان معترض همچنین عنوان کرده اند؛ در صورتى که به اعتراض 

آنها پاسخ داده نشود، این اعتراضات ادامه خواهد داشت.
پیش از این دانشجویان دانشــگاه هاى مختلف از جمله ارومیه و زنجان در 
اعتراض به کیفیت غذا دســت به تجمع و حتى تحصن زده بودند. سیاست 
سفت و سخت توزیع غذا در این دانشــگاه ها منجر به تحصن دانشجویان 

شده بود.   
همچنین دانشجویان دختر و پســر خوابگاه هاى خلیلى و بهشتى دانشگاه 
صنعتى ارومیه چنــد هفته اخیر در اعتراض به پاییــن بودن کیفیت غذاى 
دانشجویى اعتراض کردند و غذاهاى خود را در راهروهاى خوابگاه بر روى 

زمین چیدند.

براساس مصوبه کمیســیون اعتبارى بانک مرکزى، افراد در صف سامانه 
قرض الحسنه ازدواج که از سنوات گذشته (در مهلت مقرر ثبت نام کرده اند) 
در انتظار دریافت تسهیلات هستند، مشمول سقف هاى فردى قرض الحسنه 

ازدواج 100 میلیون ریالى مى شوند.
با توجه به مفاد ماده 50 قانون جامع ایثارگران، افراد مندرج در قانون مذکور، 

مشمول اخذ قرض الحسنه ازدواج به میزان دو برابر افراد عادى می باشند.
همچنین بانک ها مکلف هستند حداکثر ظرف مدت یک هفته موضوع را به 
واحدهاى ذیربط در سراسر کشور ابلاغ کرده و یک نسخه از ابلاغیه مربوطه 

را به بانک مرکزى ارسال کنند.
گفتنى اســت پس از تصویب افزایش میزان وام ازدواج در مجلس شوراى 
اسلامى، اواخر اردیبهشت ماه سال جارى مدیر کل اعتبارات بانک مرکزى در 
نشست خبرى به بیان خبرهایى در خصوص تصمیم بانک مرکزى و شوراى 
پول و اعتبار براى وام ازدواج پرداخت و گفت: براســاس بند ب تبصره 26 
قانون بودجه سال جارى زوجینى که تمایل دارند نسبت به خرید کالا اقدام 

کنند، به هریک از آنها تا سقف 10میلیون تومان وام خرید تعلق مى گیرد.
وى با بیان اینکه در روش نقدى همانند گذشــته به هر زوج ســه میلیون 
تومان تســهیلات قرض الحسنه ازدواج پرداخت مى شــود، گفت: این در 
حالى است که با تدوین آیین  نامه و شــیوه نامه هریک از زوجین مى توانند 
تا ســقف 10میلیون تومان کالا خریدارى کنند و اقســاط آن را به بانک ها

 بپردازند.

مدیرعامل ســازمان تدار
هلال احمر از راه اندازى«

خبر داد.
جواد فلاح گفت: اینــک
زهزار بیمار کلیوى درک
دارد و تعــداد
رى نبی ایــن بیمارىی
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اقتصاد

شمارى از مردم شهر بلداجى روز سه شنبه در اعتراض به 
پروژه انتقال آب سبزکوه تجمع کردند.

شــهر بلداجى با19 هزار  و850 نفر جمعیــت، از توابع 
شهرستان بروجن در چهارمحال و بختیارى است که در 
فاصله 25 کیلومترى شهر بروجن و 65 کیلومترى شهر 

شهرکرد مرکز این استان قرار دارد.
در این درگیرى  میان مردم و نیروهاى امنیتى یک نفر 

کشته،180 نفرزخمى و 15 نفر بازداشت شده اند.
شاهین فتحى سرپرست عملیات سازمان امدادو نجات 
هلال احمر با اعلام این خبر افــزود: در جریان انتقال 
آب بلداجــى چهارمحال و بختیارى بــه کارخانه ذوب 
آهن اصفهان مردم این شــهر اعتراضاتى را داشــتند 
که منجر به درگیرى شد. سرپرســت عملیات سازمان 
امدادو نجات هلال احمر تصریح کرد: حال مجروحان 
این حادثه خوب است اما متأســفانه یک نفر بر اثر پرت 
شدن از پشت بام جان خود را از دست داد. این در حالى 
است که ادنانى مســئول روابط عمومى آب منطقه اى 
اســتان چهار محال و بختیارى در گفتگو با ایلنا درباره

درگیرى هاى اخیر بر سر انتقال آب از چغاخور به دشت 
ســفید درمنطقه  بلداجى گفت: طرح انتقال آب از سد 
چغاخور براى صنایع شرق استان چهار محال و بختیارى 
دیده شده و قرار نیســت آبى به اصفهان منتقل شود که 

بر سر این موضوع بین کشاورزان  اختلاف وجود دارد.
خدیجه ربیعى نماینــده مردم بروجن هم با اشــاره به 
درگیرى  در بلداجى اســتان چهار محــال و بختیارى
مى گوید: هم اکنون جوّى  آرام بر شهر بلداجى حاکم و 

شهر به شرایط عادى بازگشته است.
نماینده مردم بروجــن در خصوص این اعتراض، افزود: 
درگیرى صورت گرفته امرى موقتى بوده و در حال حاضر 

نیز به پایان رسیده است.

توقف پروژه سبزکوه ازسال 83 
این پروژه از سال 83 با  هدف تأمین آب براى مجتمع 
صنایع پتروشــیمى یا صنایع جایگزین، بهبود اراضى 

کشاورزى و... آغاز شد.
تونل ســبزکوه ده هزار و 700 مترى با قطر 4.45 متر، 
آب رودخانــه ســبزکوه، از سرچشــمه هاى رودخانه 
کارون را براى مصارف صنعتى و کشــاورزى دشــت 
بروجن به چغاخور و از آنجا بــه بروجن منتقل می کند. 
طبق گفته مدیرعامل شــرکت آب منطقه اي اســتان 
چهارمحال وبختیاري هدف از اجراي این طرح انتقال 

بیش از75میلیون مترمکعب آب از حوضه ســبز کوه به 
چغاخور، استفاده بهینه از پتانسیل آب رودخانه سبزکوه 
به منظور تأمین آب شــرب شهرســتان بروجن همراه 
با مهارســیلاب هاي حوضه آن، تأمین آب قسمتی از 
نیازهاي زمین هاى کشاورزي پایین دست سدچغاخور 

و زمین هاي شهرستان بروجن است.
این پروژه پس از چهار سال کش و قوس از سال 89 آغاز 
شــد و از آن زمان تا اولین عملیات اجرایی حفاري تونل 
تنها 15 درصد پیشــرفت فیزیکی داشت. این در حالی 
است که براساس نظر کارشناسان محیط زیست تونل 
انتقال آب سبزکوه به چغاخور، 150 میلیون مترمکعب 
چشــمه هاى طبیعى را در معرض خطر قرار مى دهد و 
تنش هاى شدید اقتصادى، اجتماعى و زیست محیطى 

را به همراه خواهد داشت.

برهم زدن اکوسیستم منطقه 
مدیرکل محیط زیست استان چهارمحال و بختیارى به 

صراحات اعلام مى کند: طرح انتقال آب از منطقه حفاظت 
شده ســبزکوه به تالاب چغاخور که مقدمات آن فراهم 
شده، ارزیابى زیست محیطى ندارد و از نظر محیط زیست 
طرحى مخرب است زیرا از یک سو منطقه حفاظت شده 
سبزکوه را تخریب کرده و از سوى دیگر قرق و ذخیره گاه 
جنگلى چهارطاق را که جزو ذخیره گاه هاى منحصربه فرد 
سازمان جنگل ها و مراتع است، تحت تأثیر قرار مى دهد.

به گفته سعید یوسف  پور ، از آنجا که آب منتقل شده از این 
منطقه قرار است در این تالاب ذخیره شود و براى مصارف 
صنعتى و کشاورزى مورد استفاده قرار گیرد، نه تنها براى 
این تالاب سودى ندارد که موجب برهم زدن اکوسیستم 

آن مى شود.

 چشمه ها مى خشکند
در گزارش سال قبل مسئولان در مورد پروژه، ذکر شده 
که پس از  بررســی و چهار ســال کار بر روي حفاري و 
احداث تونل 50 درصد میانى مســیر بررســی شرایط 

زیرزمینى نشده و به همان حال رها شده است. با توجه به 
اینکه این تونل همه چشمه هاي منطقه را تحت تأثیر قرار 
می دهد. در این مسیر بیش از 200 چشمه وجود دارد که 
تنها 49 چشمه مورد بررسی قرار گرفتند که از این میان 
17 چشــمه از ترازى بالاتر از تونل قرار گرفته که ادامه 

مسیر را سخت کرده است.
در سال 91 وزیر نیرو طی نامه اي دستور به توقف ادامه 
عملیات اجرایی کار داد اما کار در دهانه تونل متوقف نشد 

و همچنان ادامه پیدا کرد. 
روســتاییان، کشــاورزان و فعالان محیط زیست این 
منطقه به عنــوان مخالفان اجراى ایــن طرح معتقدند 
برخورد این تونل به یکى از آبخوان هاى منطقه باعث 
کم آبى و خشکى ســه چشــمه در این منطقه شده و 
همچنین احداث آن عواقبى مانند خشک شدن چاه ها، 
چشمه ها و قنات ها و زمین هاى کشاورزى، بر هم خوردن
 اکوسیستم منطقه، تولید ریزگردها و تبدیل این منطقه 
حفاظت شــده به تپه هاى ماسه براى اســتان خواهد

 داشت. 
تونل انتقال آب سبزکوه که عملیات اجرایى آن از سال 
گذشته بدون داشتن هیچگونه مجوز زیست محیطى در 
شهرستان بروجن واقع در استان چهار محال و بختیارى 
آغاز شده اســت، تاکنون سبب خشک شدن سه چشمه 
سیبک، چغایور و آلوقره شده و اگر همچنان ادامه پیدا کند، 
سبب خواهد شد که ده ها چشمه در استان چهارمحال و 
بختیارى خشک شود و دستکم 150 میلیون متر مکعب 

منابع آبى نیز در معرض خطر قرار گیرند.

دردسر کارخانه هاى 
ذوب و نورد

 عضو انجمن فولاد گفت: قیمت آهن اسفنجى به 
بالاتر از نرخ هاى مصوب براى این محصول رسیده 
که براى حل این مشــکل قرار اســت جلسه اى با 
حضور تولیدکنندگان فــولاد و معاون معدنى وزیر 

صنعت برگزار شود.
رضا شهرستانى اظهار داشت:  طبق مصوبه دولت، 
قیمت آهن اســفنجى باید معادل 50 درصد معدل 
قیمت شمش فولاد خوزســتان تعیین شود، اما در 
حال حاضر قیمت آهن اســفنجى بــه 65 درصد 
قیمت شمش فولاد خوزســتان رسیده که به ضرر 

تولیدکنندگان صنعت فولاد است.
وى ادامه داد: براى حل این مشــکل قرار اســت 
جلســه اى با حضور تولیدکنندگان فولاد و معاون  

معدنى وزیر صنعت برگزار شود.
وى تصریح کرد: اگر قیمت آهن اسفنجى بالاتر از 
نرخ هاى مصوب دولت باشــد، شرکت هاى ذوب و 

نوردى با مشکل روبه رو خواهند شد.
به گفته شهرســتانى، 70 درصد قیمت تمام شده 
تولید فولاد بــه آهن اســفنجى یا آهــن قراضه 
اختصاص دارد که در حال حاضر رشــد قیمت آهن

نهایــى  محصــول  قیمــت  در  اســفنجى، 
فولادى 10 درصــد تأثیرگذار بوده و با احتســاب 
هزینه هاى مالى، این اختلاف قیمت به 13 درصد 

مى رسد.
 وى در ادامه با بیان اینکه مرجع بودن شرکت هاى 
دولتى در تعیین قیمت به ضرر بخش تولید اســت، 
گفت: اگر عرضه و تقاضا شــفاف باشد، قیمت هاى 
مناسب مشخص خواهد شد که براى این کار باید 
شــرکت هاى دولتى به بخش خصوصــى واقعى 

واگذار شوند.

تغییر مدل 
محاسبه اینترنت ثابت

 معــاون ســازمان تنظیــم مقــررات و ارتباطات 
 ADSL رادیویى از تغییر مدل محاســبه اینترنت
خبــر داد و گفت: از ایــن پس به جاى محاســبه 
حجم مصرفى اینترنتى، ســرعت ملاك محاسبه 

قرار مى گیرد.
صادق عباســى شــاهکوه در همایش راه اندازى 
مرکز تبــادل محتواى اینترنتى (CDN) با اشــاره 
به تغییر روش محاســبه اینترنــت حجمى براى 
ســرویس هاى ADSL و واى فاى گفت: با توجه 
به اینکه در نرُم جهانى نیز ارائــه اینترنت حجمى 
مرسوم نیســت، از این پس محاســبه اینترنت به 

صورت سرعت خواهد بود.
وى افزود: این در حالى اســت کــه ارائه اینترنت 
موبایــل را همچنان به صــورت حجمى و مطابق 

با استاندارد سایر کشورها محاسبه خواهیم کرد.
معاون سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویى با 
اشاره به تعرفه گذارى جدید خدمات اینترنت مطابق 
با مصوبه کمیســیون تنظیم مقررات و ارتباطات 
گفت: در این مصوبه روش غیرحجمى محاســبه 
اینترنت تعیین شــده اســت که این روش، گامى 
مثبت در ارائه خدمات با کیفیت و قیمت مناسب به 

کاربران خواهد بود.
شــاهکوه با بیان اینکه بــا اجراى نحــوه جدید 
ینترنــت، محتــواى بیشــتر  تعرفه گــذارى ا
بــدون محدودیــت در حجــم دانلــود در اختیار
مشــترکان قرار مى گیرد کــه با توجــه به رواج

ســرویس هاى ویدئویى این تصمیــم مى تواند 
کارساز باشد.

به گفته وى، شــرکت هاى ارائه دهنده سرویس 
اینترنت پرســرعت موظف شــدند ظرف شــش 
ماه آینــده و تا اســفند مــاه محاســبه ترافیک

 داخلى اینترنت و ترافیک خارجى را براى کاربران 
نهایــى تفکیک کننــد. به این ترتیب مشــخص 
خواهد شــد چه میــزان از اســتفاده کاربــران از
ســایت هاى داخلى و چه میزان از ســایت هاى 

خارجى خواهد بود.

خبر

مرکز تست تصادف خودرو 
در ایران ایجاد مى شود

وزیر صنعت، معدن و تجارت خواستار ایجاد مرکز 
تست تصادف خودرو در ایران شد.

تست تصادف یکى از مهمترین آزمون هاى مربوط 
به سنجش ســطح ایمنى خودروهاست که البته در 
حال حاضر امکانات و تجهیزات مربوط به این تست 

در ایران وجود ندارد.
به دلیل نبودن تجهیزات مربوط به تست تصادف در 
داخل کشور، خودروسازان محصولات خود را براى 
انجام این تســت به مراکز فعال در خارج از کشور 

ارسال مى کنند.
این موضوع اخیراً مورد انتقاد وزیر صنعت، معدن و 
تجارت قرار گرفت به گونه اى که وى در جدیدترین 
جلسه شوراى سیاســتگذارى خودرو دستور ایجاد 

مرکز تست تصادف خودرو در ایران را صادر کرد.
در این زمینه در جلســه شــوراى سیاســتگذارى 
خودرو عنوان شــد که در حــدود 20 میلیون یورو 
سرمایه گذارى براى خرید تجهیزات و ایجاد مرکز 
تســت تصادف خودرو در داخل کشور باید صورت 

گیرد. 

 احتمال افزایش قیمت 
شیرینى در بازار

رئیس اتحادیه قنادى و شــیرینى فروشى تهران 
گفت: در یک ماه اخیر قیمت هر کیلوگرم شــکر از 
دو هزار و 200 تومان به ســه هــزار و 800 تومان 

افزایش یافته است.
على بهرمند در خصوص وضعیــت تولیدکنندگان 
شــیرینى با توجــه به افزایــش قیمت شــکر و 
روغن در بازار بیــان داشــت: تولیدکنندگان این 
محصول وضعیت مناســبى ندارند؛ بازار با افزایش

 قیمت روغن و شــکر مواجه اســت؛ اما تا اعلام 
رســمى اتحادیه هیچ واحد فروشــى حق افزایش 

قیمت را ندارد.
او افزود: ســودجویى و زیاده خواهى برخى موجب 
شده اســت که تعادل در بازار به هم بخورد.برخى 
فروشندگان به دلیل فشــار مالى اقدام به تعطیلى 
واحدهاى فروش کرده و مشــخص نیست که این 

مسئله تا چه زمانى ادامه دارد.
رئیس اتحادیه قنادى و شیرینى فروشى تهران در 
ادامه تأکید کرد که شکر به عنوان یکى از کالاهاى 
اساســى مصرف هاى زیادى به ویــژه در صنایع 
شــیرینى و شــکلات و مصارف خانگى دارد که 
افزایش قیمت آن مى تواند تأثیر بسزایى در افزایش 

قیمت بسیارى از کالاها داشته باشد.
وى افزود: درخواســت افزایش قیمت شیرینى را 
ارســال کرده ایم که با مخالفت سازمان حمایت از 

مصرف کننده و تولیدکننده مواجه شده است.
رئیس اتحادیه قنادى و شــیرینى فروشى تهران 
در خصــوص افزایش قیمت روغن بیان داشــت: 
علاوه بــر افزایش قیمت شــکر، قیمــت  روغن 
نیز تــا شــنبه بــا افزایــش 9 درصــدى مواجه

 خواهد شــد و مشخص نیســت که با این شرایط 
تولیدکننــدگان چگونه باید به فعالیــت خود ادامه 

دهند.

ویترین

طرح انتقال آب از ســد 
چغاخور بــراى صنایع 
شرق استان چهار محال 
و بختیارى دیده شــده و 
قرار نیست آبى به اصفهان 
منتقل شود که بر سر این 
موضوع بین کشاورزان  

اختلاف وجود دارد

،،

ســخنگوى انجمن لوازم خانگى 
از افزایش سقف خرید کالا به ده 
میلیون تومان با کارت اعتبارى 
خرید کالاى داخلى خبر داد و 
اعلام کرد که چهار 
گروه مخاطب 
به ایــن طرح 

اضافه شده اند و زمان استفاده از کارت هاى اعتبارى خرید کالا نیز به شش 
ماه افزایش یافته است.محمدرضا غزنوى  گفت: کارگروه کارت هاى اعتبارى 
خرید کالاى داخلى در سازمان مدیریت و برنامه ریزى کشور با حضور معاون 
وزیر صنعت، مدیران صنعتى و بانک هاى عامل برگزار شد که نتیجه آن تغییر 

شرایط براى رونق طرح کارت  اعتبارى خرید کالاى داخلى بود.
وى افزود: یکى از تصمیمات این کارگروه افزایش سقف اعتبار کارت ها از 
شش به ده میلیون تومان بود تا توان خرید مردم با دریافت این کارت بالاتر 

رود و جذابیت لازم براى استقبال از این طرح ایجاد شود.
سخنگوى انجمن لوازم خانگى با اشــاره به اینکه دیگر تغییرات مورد نظر 
در این طرح افزایش گروه مشــمولان بود، اظهارداشت: تا پیش از این سه 
گروه بازنشســتگان، بیمه شدگان ســازمان تأمین اجتماعى و فرهنگیان، 
دریافت کنندگان کارت هاى اعتبارى بودند که در تصمیم گیرى جدید، چهار 
گروه کارکنان قوه قضائیه، بنیاد شهید، کمیته امداد و سازمان ثبت احوال نیز 

به این طرح اضافه شدند.

شرایط کارت هاى اعتبارى تغییر کرد

انتقال آب سبزکوه
 به بروجن جان گرفت 

بررسى پرونده بلداجى 

ارز

فروش خرید ارز 
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2/7102/720دلار کانادا 

2/6252/635دلار استرالیا 

922932ریال عربستان

521531یوان چین

1/1601/175لیر ترکیه

954959 درهم امارات
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جمال نوروزباقرى

رئیس اتحادیه مشــاوران املاك اســتان اصفهان با 
بیان اینکه حداقل تاپانزده بیست ســال آینده جذابیت 
سرمایه گذارى در بازار مســکن وجود دارد، گفت: زمان 
فعلى بهترین زمان براى سرمایه گذارى، خرید ملک و 

ساخت و ساز است.
رسول جهانگیرى با اشــاره به رکود بازار مسکن در سه 
چهارسال گذشته اظهار داشت: از معایب رکود اقتصادى، 
رکود اقتصادى شهرى و کاهش درآمد شهردارى هاست 
که اداره ها، سازمان ها و اقتصاد شــهرى را تحت تأثیر 

قرار مى دهد.
وى افزود: تنها مزیت رکود بازار مسکن، آرامش نسبى دو 
تا سه ساله در مبلغ رهن و اجاره بها و در نتیجه نقل و انتقال 

کمتر مستأجران است، هنگامى که خرید و فروش رونق 
مى گیرد قیمت ها به صورت تصاعدى بالا رفته و مالکان 
قیمت هایى را به مستأجران خود پیشنهاد مى دهند که 

مجبور به جابه جایى مى شوند.
رئیس اتحادیه مشــاوران املاك اصفهان با بیان اینکه 
متولى و قانونى براى تعیین اجاره بها وجود ندارد، تصریح 
کرد: در قانون اساســى مالک محترم اســت و کسى 
نمى تواند براى رهن و اجاره مبلغ تعیین کند و تنها عرضه 

و تقاضا تعیین کننده مبالغ اجاره بهاست.
وى در زمینه میزان افزایش نرخ اجاره بها خاطرنشان کرد: 
به طور معمول میزان افزایش نرخ اجاره بها براساس تورم 
جامعه اســت و به طور تقریبى افزایش تورم و اجاره بها 

یکسان است.جهانگیرى با بیان اینکه اتحادیه مشاوران 
املاك اصفهان داراى سه شعبه حل اختلاف است، گفت: 
در صورت بروز مشــکل بین مالک و مستأجر و مشاور 
املاك، گرفتن کمیسیون اضافه توسط مشاوران املاك و 
همچنین امتناع از تحویل دین هایى که در اختیار مشاوران 
املاك قرار گرفته، چنانچه طرح دعــوا کنند اتحادیه 
موضوع را بررسى مى کند، اما مســائل کلى بین مالک 

و مستأجر در مراجع قضائى مورد بررسى قرار مى گیرد.
وى با اشاره به اینکه مبلغ کمیســیون دریافتى توسط 
مشاوران کل کشــور ثابت اســت، اظهار داشت: مبلغ 
یک چهارم اجاره بهاى یک ماه، براى یک قرارداد یکساله 
از هر طرف معامله گرفته مى شــود و براى رهن کامل 

براى هر یک میلیــون تومان  یکهــزار و 500 تومان 
محاسبه مى شود.

رئیس اتحادیه مشــاوران املاك اصفهان با اشــاره به 
وضعیت خرید و فروش در شــرایط فعلى بیان داشت: 
با توجه بــه رکود، خرید و فروش ملــک در حال حاضر 
نوسان زیادى نداشته و در این زمینه تغییرات محسوسى 
مشاهده نمى شود.وى با بیان اینکه حداقل تا 15 الى20 
ســال آینده جذابیت ســرمایه گذارى در بازار مسکن 
وجود دارد، تصریح کرد: زمان فعلى بهترین زمان براى 
سرمایه گذارى، خرید ملک و ساخت و ساز است. کسى 
اگر توانایى سرمایه گذارى دارد، بهترین موقعیت براى 

سرمایه گذارى و خرید است.

 آرامش نسبى 2 تا 3 ساله در مبلغ رهن و اجاره مسکن 

ســخنگوى انجمن لو
از افزایش سقف خرید
میلیون تومان با کارت
ررررخرید کالاى داخلى
اعلام ک
گرو

به اب
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استان
ساماندهی ایستگاه هاي 

ورزش در مبارکه
مسئول امور ورزش شهرداري مبارکه از ساماندهی 
ایســتگاه هاي ورزش صبحگاهی در بوستان هاي 

سطح شهر مبارکه خبر داد.
کیومرث مختــاري اظهار داشــت: ســاماندهی 
ایســتگاه هاي ورزش صبحگاهی در بوستان هاي 
ســطح شــهر با هدف تشــویق مردم به ورزش 
صبحگاهی، افزایش نشاط شــهروندي و ارتقاى 

جایگاه ورزش در بین شهروندان انجام شده است .
وي با بیان اینکه در خصوص ساماندهی ایستگاه هاي 
ورزش صبحگاهی در بوستان ها برنامه ریزي هاي 
لازم انجام شده است، بیان داشت: در این خصوص 
مربیانی جهت ارائه مشــاوره و آمــوزش تمرینات 

صبحگاهی در بوستان ها در نظر گرفته شده اند.
وي با اشاره به اهمیت فرهنگ سازي در زمینه ترویج 
ورزش در بین شهروندان گفت: ارائه آموزش هاي 
لازم پیرامون توســعه ورزش هاي عمومی در بین 
شــهروندان می تواند نقش مهمی در ایجاد نشاط و 

شادابی در بین شهروندان داشته باشد .
مسئول امور ورزش شهرداري مبارکه در پایان با بیان 
اینکه در برخی بوستان ها جایگاه هاي مخصوص 
بانوان در نظر گرفته شــده اســت تا با اطمینان به 
تمرینات ورزشی بپردازند، افزود: این اقدام در برخی 
بوســتان ها از جمله بوســتان نقاش باشی صورت 
گرفته و در سایر بوســتان ها نیز به تدریج عملیاتی 

خواهد شد.

استقبال هزار کودك اصفهانى 
از«زیر گنبد کبود»

ویژه برنامه «زیر گنبد کبــود» با محوریت کودك 
وادبیات عامیانه در اولین شب برگزارى با استقبال 
بیــش از هــزار کــودك اصفهانى در بــاغ غدیر 

روبه رو شد.
به گــزارش روابــط عمومى ســازمان فرهنگى- 
تفریحى شهردارى اصفهان، این ویژه برنامه در چهار 
بخش قصه، شعر و بازى و لالایى و قصه و نقاشى 
برنامه ریزى شده که  تا امشب 31 تیرماه در مجموعه 

باغ غدیر برگزار مى شود.
علاقه مندان براى حضور در برنامه «زیر گنبد کبود» 
مى توانند از ساعت 20 تا 23 به محل مجموعه باغ 

غدیر واقع در خیابان علامه امینى مراجعه کنند.

پخش اقدامات آبفار 
در قالب فیلم مستند 

نخستین فیلم مستند از پروژه هاى آبرسانى روستایى 
استان اصفهان با عنوان «کیمیاى حیات» از سیماى 

مرکز اصفهان پخش مى شود.
 رئیس اداره روابط عمومى و آموزش همگانى شرکت 
آب و فاضلاب روســتایى اســتان اصفهان در این 
خصوص گفت: این شرکت، وظیفه تأمین آب شرب 
سالم و دائم براى هموطنان روســتایى استان را بر 
عهده دارد و تحت هیچ شرایطى  حتى علیرغم وجود 
کمبود اعتبارات مصوب سالیانه  در انجام وظیفه خود 

کوتاهى و سستى ننموده است.
ابراهیم محمدى با اشــاره به نــگاه  و اهتمام ویژه  
دولت یازدهم براى برطرف کردن مشکلات طبقه 
محروم کشور اظهار داشت:  در سال جارى با توجه به 
اقدام مهم و ارزشمند دولت در خصوص اختصاص 
اعتبــارات صندوق توســعه ملى بــراى تکمیل و 
بهره بردارى از پروژه هاى آبرسانى روستایى، شرکت 
آب و فاضلاب روستایى استان نیز به همت مدیران 
و کارشناســان توانمند خود، 33 مجتمع آبرســانى 
روستایى و 47 پروژه آبرســانى تک روستایى را در 
تمام شهرســتان ها در حال اجرا دارد که اعتبارات 
مورد نیاز براى بهره بردارى از آنها  از محل اعتبارات 

این صندوق  تخصیص داده شده است.
وى گفــت: روابط عمومى این شــرکت  به منظور 
اطلاع رســانى گســترده به عموم مردم  به ویژه 
هموطنان روســتایى طى تفاهمنامه اى با سازمان 
صدا و ســیما  از  روند ســاخت و نتایج مثبت بهره 
بردارى  تمامى پروژه هاى مذکور، فیلم هاى مستند 

کوتاه و گویا به صورت جداگانه تولید نموده است.
وى افزود: اولین فیلم تولید شده که  مربوط به پروژه 
آبرسانى مجتمع آبرسانى 11 روستاى ورتون – یک 
لنگى  واقع در بخش کوهپایه شهر اصفهان بوده و با 
بهره بردارى از آن، 4800 نفز از روستائیان منطقه  از 
آب شرب سالم بهره مند خواهند شد، روز سه شنبه 
29 تیرماه ســاعت 20  به مدت 15 دقیقه از شبکه 
اســتانى اصفهان پخش شد و ســایر  مستندهاى 
تولیدى نیز  سه شنبه ها، در همین ساعت از شبکه 

اصفهان پخش خواهد شد.

بررسى وضعیت  واحدهاى 
پست بانک اردستان

جلســه اى به منظور بررســى وضعیت واحدهاى 
پست بانک روستایى در محل فرماندارى شهرستان 

اردستان برگزار شد.
در این جلســه معاون فرماندار، بخشداران و رؤساى 
شــوراى اســلامى بخش مرکزى و زواره و رئیس 
شعبه مرکزى پســت بانک اردستان حضور داشتند. 
رحمت ا... ســاربان رئیــس این شــعبه  پیرامون 
دستورجلســه  تشکیل کارگروه شهرســتانى ویژه 
این امر، تعیین کارگزاران پســت بانک روســتایى، 
برگزارى دوره آموزشــى تخصصــى، فعال کردن 
حســاب هاى دهیارى ها در این شعبه و اختصاص 
بخشى از ساختمان دهیارى ها به این شعب مطالبى 
بیان کرد و در ادامه مــوارد فوق، مورد بحث و تبادل 
نظر قرار گرفت و تصویب شد.لازم به یادآورى است 
در شهرستان اردستان دو واحد پست بانک روستایى 

وجود دارد.

بلدیه خبر

مراتع بویین میاندشت 
بار دیگر آتش گرفت

مراتع بویین میاندشــت بار دیگر طعمه آتش شــد 
وسوخت . در چهار ماه گذشــته این نهُمین حادثه 

آتش سوزي در این منطقه است.
مراتع بوئین و میاندشت در کمتر از چند روز از وقوع 
آتش ســوزى در جنگل هاى فریدونشهر در آتش 

سوخت.
در چهار ماه گذشته این نهُمین گزارش آتش سوزي 
در این منطقه اســت. این حادثه بــا کمک مردم 
بویین میاندشــت، آتش نشــانان و مأموران یگان 

حفاظت محیط زیست شهرستان مهار شد.
گفتنى است، در این آتش ســوزى که مشابه آن در 
ماه هاى گذشــته در منطقه غــرب اصفهان بارها 
تکرار شده است، بخشى از مراتع بویین و میاندشت 
در آتش سوخت. در آتش ســوزى هاى هفته اخیر 
در جنگل هاى فریدونشــهر ردپاى انسان، عامل 
آتش سوزى عنوان شده است اما علت آتش سوزى 

مراتع بویین و میاندشت هنوز مشخص نیست.

کابل برگردان در 
مرکز تلفن شهید قندى 

شــرکت مخابرات اســتان اصفهان اعلام کرد: به 
منظور انجام عملیات کابل برگــردان در محدوده 
مرکز تلفن شــهید قندى  منطقه محدود به خیابان 
دانشــگاه-کوچه برزویه-کوچه گلشــن و خیابان 
بهار آزادي،  از ساعت 7 صبح اول مرداد ماه(فردا) تا 
ساعات پایانی روز چهارشنبه ششم مرداد ماه دچار 

قطعى و اختلال مى گردد.

بهره ورى، حرف اول و آخر 
ماندگارى سازمان ها

مدیرعامل فولاد مبارکه در جریان برگزاري بیست 
و سومین همایش سالیانه بهره وري فولاد مبارکه، 
ضمن تشکر از کلیه همکاران فولاد مبارکه اصفهان 
که با همراهی و همدلی در شــرایط ســخت سال 
گذشته ، شــرکت را از بحران رهانیدند، آن را نشان 
از چابکی سازمان و توســعه یافتگی برشمرد و در 
خصوص توجه هر چه بیشــتر به بهره وري گفت: 
بهره وري حرف اول و آخر ماندگاري ســازمان ها 
و ضرورتی اجتناب ناپذیر است که در این خصوص 
می بایســتی با جدیت در تمام سطوح سازمان و نه 
تنها در تولید بلکه در بهره وري مواد، انرژي، نیروي 

انسانی، منابع مالی و ... توجهات لازم صورت گیرد.
سبحانى با اشاره به چالش هاي صنعت فولاد کشور 
و جهان و در پی آن کاهش حاشیه سود شرکت ها، 
گفت: این بحران زودگذر نیست و طولانی است و 
تنها راه نجات شرکت ها توجه به بهره وري می باشد 
و بهره وري در جاي جاي سازمان می تواند شرکت 
را در مسیري قرار دهد که آن را از بحران نجات دهد.

پیشرفت 
احداث زیرگذر پل مطهرى

مدیرمنطقه یک شهردارى اصفهان گفت: عملیات 
اجرایى زیرگذر مطهرى با اعتبار هشت میلیارد ریال 

تاکنون 65 درصد پیشرفت داشته است.
حمیــد عصــارزادگان اظهارداشــت: پــروژه 
زیرگذرمطهرى با هزینه هشــت میلیــارد ریال در 
دست اجراست. وى با اشاره به پیشرفت 65درصدى 
این طرح افزود: پروژه زیرگذر مطهرى تا پایان مرداد 

ماه سال جارى تکمیل مى شود.
مدیر منطقه یک شــهردارى اصفهان تصریح کرد: 
اجراى این طرح در کاهش بار ترافیکى چهارراه پل 

شیرى بسیار تأثیرگذار است.

خبر

معاون اجتماعى و پیشگیرى از وقوع جرم دادگسترى 
اصفهان گفت: طرح امید توســط معاونت اجتماعى و 
پیشگیرى از وقوع جرم قوه قضائیه با همکارى سازمان 
بهزیستى کل کشور تهیه و تنظیم و به تمام استان ها 

ابلاغ شده است.
محمد رضــا قنبرى ادامــه داد: اصلى تریــن برنامه 
حوزه پیشگیرى از جرم دادگسترى ،مسائل فرهنگى 
اجتماعى اســت و بعد از آن به ترتیب  مسائل امنیتى 
انتظامى، مشارکت هاى مدنى، پیشگیرى هاى وضعى، 

اطلاع رســانى و در نهایت مطالعات و هماهنگى در 
راستاى کار دادگسترى قرار دارد.

وى طرح امید را این گونه معرفى کرد و گفت: این طرح 
کارشناسى شده توسط معاونت اجتماعى و پیشگیرى 
از وقوع جرم قوه قضائیه با همکارى سازمان بهزیستى 
کل کشور تهیه و تنظیم شده و به تمام استان ها ابلاغ 

شد.
وى گفت: هدف اصلى این طرح پیشــگیرى از وقوع 

جرم در سنین کودکى، نوجوانى و جوانى است .

طرح امید در اصفهان اجرا مى شود
مدیرکل دفتر برنامه ریزى تلفیقى و راهبردى وزارت نیرو 
در جلسه آخرین وضعیت تخصیص فاینانس خارجى 
پروژه بازرسى و بازسازى شــبکه فاضلاب اصفهان 
گفت: در آخرین لحظات مشــکل و موانع تخصیص 
فاینانس خارجى به پروژه شــبکه فاضلاب اصفهان 
برطرف شد و بنابراین باید در زمان مقرر و چه بسا زودتر 
از موعد اجراى فاز یک عملیات بازسازى شبکه فرسوده 

اصفهان به پایان برسد.
بختیار اجراى پروژه بازسازى شبکه فرسوده فاضلاب 

اصفهان را به روش تأمین مالى فاینانس خارجى براى 
اولین بار در کشور معرفى کرد و تصریح کرد: اجراى این 
پروژه در اصفهان از حساسیت بسیارى برخوردار است .

همچنین در ادامه این جلسه هاشم امینى گفت: حدود 
شش سال است که مسئولان شرکت آبفا استان اصفهان 
براى بازسازى شبکه فرسوده فاضلاب اصفهان تلاش 
مى کنند و هم اکنون که موانــع تخصیص فاینانس 
خارجى این پروژه برطرف شــده مى توان گفت همه 

تلاش هاى چندین سال گذشته به ثمر نشسته است.

بازسازى شبکه فاضلاب با فاینانس 

طلایــى ترین نمایشــگاه بیــن المللى طــلا، جواهر، 
سنگ هاى قیمتى، ماشین آلات و صنایع وابسته در دهمین 
ایستگاه خود با حضور مسئولان  کشورى و استانى در محل 
دائمى نمایشگاه هاى بین المللى افتتاح شد و درب هاى این 
نمایشگاه پر زرق و برق تا اول مرداد سال جارى از ساعت 

16 تا 22 براى بازدیدکنندگان باز است.
این درحالى است که این نمایشگاه از ساعت 10 تا 13 روز 
یکم مرداد نیز ویژه بازدید متخصصان این صنعت مى باشد.

 رئیس اتحادیه طلا و جواهر کشور در مراسم افتاحیه این 
نمایشگاه گفت: برپایى همه ساله نمایشگاه طلا و جواهر 
در اصفهان از بهترین نمایشگاه هاى سالیانه ما بود و به آن 
افتخار مى کنیم و برگزارى این نمایشگاه فرصت مناسبى 
براى تبادل افکار دســت اندرکاران بــا یکدیگر در زمینه  

مسائل صنفى در سطح کشور است.
محمد کشتى آراى، اصفهان را قطب تولید طلاى کشور 
دانست و گفت: استان اصفهان بعد از تهران، بیشترین تعداد 
واحدهاى تولید و اتحادیه ها را داراست و علاوه بر قطب 

صنعت، قطب تولید طلاى کشور نیز مى باشد.
وى با بیان اینکه متأسفانه طلا در سبد خانوار جایگاه آخر را 
دارد افزود: تولید و مصرف طلا در سال هاى اخیر در کشور 
دچار تغییر و تحول شده و خرید طلا بیشتر جنبه اجبارى 

دارد که اگر این هم نبود به حال تعطیل در مى آمد.
رئیس اتحادیه طلا و جواهر کشور مى گوید: در سال 2008 
میلادى با توجه به بحران اقتصــادى در جهان، افزایش 
قیمت طلا مطرح بود و قیمت جهانــى طلا توجه مردم 
را به خود جلب مى کرد و رشــد 30 درصدى قیمت طلا 
باعث شد ســطح توقع مردم از طلا بیشتر شود اما از سال 
2011 میلادى که رشــد طلا متوقف و قیمت ها کاهش 
یافت سرمایه گذاران طلا دچار ضرر و زیان شده و نگاه به 
طلا  تغییر کرد و مصرف کاهش یافت و در دو سال گذشته 
بسیارى از واحدهاى تولیدى طلا در کشور تعطیل شدند 
و بیکارى و کاهش تولید حاکم و زمینه براى قاچاق طلا 

مهیا گردید.
کشــتى آراى از تعطیلى 700 واحد تولید طلا در دو سال 
گذشــته در تهران خبرداد و گفت: دراصفهان  نیز به طور 
متوســط 12 درصد واحدهاى تولید طــلا تعطیل و 220 
واحد تولید طلا نیز در مشهد تعطیل شدند که این فاجعه 
است. این درحالى است که در دو سال گذشته با توجه به 
رشد اقتصادى و افزایش جمعیت باید تولید طلا درصدى 

افزایش مى یافت.
■■■

مدیر عامل شــرکت نمایشــگاه هاى بین المللى استان 
اصفهــان هم گفــت: با وجــود ظرفیت هاى وســیع و 
قدرتمند صنعت طلا و جواهر ایــران در بخش صادرات، 
ایجــاد ارزش افزوده و فرصت شــغلى، ایــن صنعت از 

جایگاه واقعى خــود فاصله گرفته و این امر، درخشــش 
طلاى ایرانى در بــازار هاى جهانى را کم فروغ ســاخته
است. این در حالى است که ایران، یکى از  خاستگاه هاى

اصلى صنعت طلا و جواهر در جهان به شمار مى آید.
رسول محققیان توجه به تبیین نام تجارى، طراحى، تبلیغات 
و بازاریابى، حل مشــکلات اقتصــادى وموانع صادرات، 
مشکلات تولید، فناورى، نیروى انسانى، مالیات و ... را از 
موضوعات اساسى و مهم دانست و گفت: دغدغه حاصل از 
این موضوعات مى تواند بازدهى این صنعت را تحت تأثیر 

خود قرار دهد.
■■■

رئیس اتحادیه طلا و جواهر اصفهــان هم با خیر مقدم به 
مسئولان و مشارکت کنندگان در این نمایشگاه گفت: راز و 
رمز پویاى صنعت طلا و جواهر و کشف معانى بدیع و تجلى 
جلوه هاى شهودى معرفت در هنر آفرینش خورشیدواره هاى 
طلا و جواهر، کیمیایى است که آسمان علم به برکت تلاش 
و اهتمام مردان بى ادعاى صنعت، انسان دربند مشکلات 
را به معراج افتخارآفرینى در راه اقتصاد مقاومتى مى خواند. 
و چه خرم تلاشــى که از چشــمه حمایت هاى دولتى و 
سیستمى سیراب شود و چه زیبا تولیداتى که قباى پرنیانش 

به عطر و بوى گلستان همدلى ها و همزبانى ها معطر شود 
و چه معمارى با شکوهى، بنایى که سنگ هویت و فرهنگ 
آن ریشه در مجمع با شکوهى چون نمایشگاه طلا و جواهر 

و ماشین آلات صنعتى مربوطه بیابد.
هوشنگ شیشه بران افزود:اجراى قانون مالیات بر ارزش 
افزوده در حالى با هدف شفاف ســازى روابط تجارى در 
سیســتم مالیاتى کشور تدوین شــد که هم اکنون شیوه 
کنونى اجراى آن مشکلات و چالش هاى بسیارى براى 
حوزه هاى مختلف اقتصادى ایجاد کرده است و در همین 
راستا واحدهاى تولیدى کشور از جمله بخش هایى هستند 

که با بیشترین زیان مواجه بوده اند.
وى خطاب به مشــارکت کنندگان هــم گفت: برگزارى 
تقویمى دوره هاى آموزشــى براى فعالان صنعت طلا و 
جواهر باید در دســتور کار قرار گیرد و اساتید برجسته این 
صنعت تجربیات خود را به فعالان این صنعت منتقل کنند.

وى تأکید کرد: این صنعت بزرگ در ایجاد ارزش افزوده 
و فرصت شغلى مى تواند نقشى کلیدى در حوزه اشتغال 
ایفا کند و اگر مسئولان به این صنعت توجه جدى کنند، 
صنعت طــلا و جواهر حــرف هاى زیادى بــراى گفتن 
دارد و مى تواند در بحث اشــتغال پایــدار، نقش آفرین

 باشد.
رئیس اتحادیه طلا و جواهــر اصفهان مى گوید: صنعت 
طــلا و جواهر مــى تواند به عنــوان جایگزیــن خوبى 
براى نفت و فــرآورده هاى آن به شــمار آیــد و برپایى 
نمایشگاه هاى تخصصى در این زمینه از جمله راهکارهاى 
توسعه این صنعت در کشور است.  شیشه بران ادامه داد: 
بهترین و جدیدترین تکنولوژى هاى  صنعت طلا و جواهر 
در ایران وجــود دارد، ایران از نظر فناورى و شــیوه هاى

جدید صنعت با مشکلى رو به رو نیست و تنها چالشى که 
در حال حاضر در مقابل ایــن صنعت قرار دارد، صادرات و 
واردات ســنگ هاى قیمتى و برخى ابزارآلات است که با 
برداشته شدن تحریم بسیارى از مشکلات ما حل مى شود 
و ما نباید فراموش کنیم که باید از تولیدکنندگان حمایت 
شود، تازمانى که زمینه اى براى تبلیغ کالاها و مصنوعات 
طلاى ایرانى نداشته باشیم و فروشندگان و تولیدکنندگان 
به راحتى نتوانند اجناس خودرا تبلیغ کنند، نمى توانیم موفق 
شویم بنابراین از صدا و ســیما مى خواهیم زمینه معرفى 

صنعت طلا و جواهر را در سطح رسانه ملى فراهم نماید.
از ســوى دیگر ما اهالى این حرفه، مدعى هستیم بعد از 
نفت بهترین صــادرات اشــتغالزا و ارزآور، صنعت طلا و 

جواهر است.
رئیس اتحادیه طلا و جواهر اصفهــان گفت: یکى دیگر 
از مشکلات این اســت که فعالان تجارى و صنعتى ما با 
بازارهاى جهانى ارتباط کمــى دارند لذا به تدریج دانش و 
اطلاعاتشان از نوآورى هاى روز دنیا کم مى شود و توان 
رقابت را از دست مى دهند و بعد از گذشت چند سال رقیبان 

در بازار  داخلى ورود پیدا مى کنند.
وى افزود: امیــد مى رود نمایشــگاه طــلا و جواهر در 
دوره جدیــد فعالیت خود بتوانــد به بخشــى از اهداف 

بلند مدت و کوتاه مدت دست یابد.

این صنعت بزرگ در ایجاد 
ارزش افــزوده و فرصــت 
شــغلى مى تواند نقشــى 
کلیدى در حوزه اشــتغال 
ایفا کند و اگر مســئولان به 
ایــن صنعت توجــه جدى 
کنند، صنعت طــلا و جواهر 
حرف هاى زیادى براى گفتن 
دارد و مى توانــد در بحث 
اشتغال پایدار، نقش آفرین

 باشد

،،

معاون معمارى و شهرســازى 
شــهردارى اصفهــان گفت: 
چنانچه رنگ نماى کامپوزیت 
با رنگ سیما و منظر 
شــهرى مغایرت 
نداشته باشد، به 
لحــاظ قانونى 

مشکلى براى استفاده از آن وجود ندارد.
جمال الدیــن صمصام شــریعت به بى هویت شــدن معمــارى تاریخى 
اصفهان در یک بــازه زمانى اشــاره کرد و افــزود: این رونــد همچنان 
ادامــه دارد و دانشــگاه هاى هنــر و معمارى نیز بــه این امــر بى توجه

 شده اند.
وى وارداتى بودن و تنوع مصالح و تکنولوژى ایجاد شده در ساخت و سازها 
را از مهمترین دلایل بى هویتى در بافت معمارى شهر اصفهان عنوان کرد 

و گفت: در گذشته تنها نماى ساختمان خشــت و آجر بوده است اما اکنون 
با مصالح و رنگ هاى متعددى روبه رو هستیم و همین تنوع مصالح باعث 

ناهنجارى شده است.
وى در پاسخ به سئوالى در خصوص استفاده از نماى کامپوزیت در ساخت و 
سازهاى شهر اصفهان ابراز داشت: چنانچه رنگ این نماها با رنگ سیما و 
منظر شهرى مغایرت نداشته باشد، به لحاظ قانونى مشکلى براى استفاده 

از آن وجود ندارد.

استفاده از کامپوزیت در نماى ساختمان مانعى ندارد
معاون معمارى
شــهردارى اص
چنانچه رنگ
با رن
شـ
ند

ساسان اکبرزاده 

معاون صنایع دستى و هنرهاى ســنتى میراث فرهنگى با تشریح رمز و راز فروش میلیاردى 
یک غرفه 12 مترى صنایع دســتى از برگزارى بزرگ ترین اجلاس صنایع دستى جهان در 
مهرماه امسال در اصفهان خبر داد و گفت: 
موفق ترین دیپلماسى صنایع دستى دنیا به 

نام ایران ثبت شد.
بهمن نامــور مطلق با اشــاره بــه اینکه 
متأسفانه تســهیلات براى گفتمان سازى 
در حوزه هایى مانند صنایع دســتى لحاظ 
نمى شود اظهار داشــت: با وجود مشکل 
اعتبــارات شــواهد و آمارهــا نشــان 
از رشــد صادرات صنایع دستى کشورمان 
مى دهد و طى ایــن دو ســال اخیر تمام 
موفقیت ها با دست خالى صورت پذیرفت 
کما اینکه خوشــبختانه ردیف بودجه اى 
بــراى صنایــع دســتى نیز لحاظ شــده 

است.
وى با اشــاره به اینکه با وجود تمام مخالفت هایى که در دنیا با ایران مى شــود خوشبختانه 
موفق ترین دیپلماسى صنایع دســتى در دنیا متعلق به ایران اســت، عنوان کرد: هم اکنون 
چهارشهر ایران مقام جهانى کسب کرده اند و ما با کشــورهاى چین و هند رقابت تنگاتنگى 

داریم.

اصفهان میزبان اجلاس صنایع دستى جهان

درخشش صنعت  طلا
کم شده است

افتتاح نمایشگاه طلا محل انتقاد کارشناسان این صنعت شد

متقاضیان شــرکت در مناقصه مى توانند جهت کسب اطلاعات بیشــتر به سایت دانشگاه 
علوم پزشکى اصفهان به آدرس www.mui.ac.ir یا سایت مدیریت خدمات پشتیبانى دانشگاه 

به آدرس poshtibani.mui.ac.ir مراجعه و یا با شماره تلفن هاى زیر تماس حاصل فرمایند.
شماره تلفن امور قراردادهاى مدیریت امور پشتیبانى دانشگاه در خصوص توزیع اسناد مناقصه: 

031-37924006
شماره تلفن کارشناس مدیریت امور فنى دانشــگاه در خصوص مسائل فنى و نظارت پروژه: 

031-37924109
شماره تلفن کارشناس مدیریت امور فنى دانشگاه در خصوص برآورد پروژه: 031-37924145

آگهى مناقصه عمومى یک مرحله اى آگهى مناقصه عمومى یک مرحله اى 
احداث ساختمان ستاد مدیریت حوادث و فوریت هاى پزشکى استان به صورت سرجمعاحداث ساختمان ستاد مدیریت حوادث و فوریت هاى پزشکى استان به صورت سرجمع

روابط عمومى دانشگاه علوم پزشکى و خدمات بهداشتى درمانى استان اصفهانروابط عمومى دانشگاه علوم پزشکى و خدمات بهداشتى درمانى استان اصفهان م الف م الف 36283628
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ورزش
آرزوى وریا 

وریا غفورى مى گوید از اینکه هواداران لقب «فیلیپ 
لام» را به او داده اند خوشحال است. غفورى که امسال 
براى استقلالى ها بازى مى کند یک آرزو براى حضور 
در تیم ملى دارد.او در این مورد به روزنامه اســتقلال 
جوان گفته است که:« مى خواهم در جام جهانى روسیه 
براى تیم ملى بازى کنم». غفورى همچنین از اینکه 
هواداران استقلال به او لقب فیلیپ لام را داده اند ابراز 

خوشحالى کرد.

طارمى رقیب پیدا کرد!
لوسیانو ادینهو ادعا کرده که مى خواهد آقاى گل لیگ 
برتر شانزدهم شود. ادینهو که قرار است این فصل براى 
تراکتورسازى به میدان برود در گفتگویى که با روزنامه 
گل انجام داده است براى مهدى طارمى و موفقیتى که 

فصل گذشته به دست آورد خط و نشان کشیده است.
او گفته که از همین حالا آقاى گلــى را برایش کنار 
بگذارند چون مى خواهد آنقدر در تراکتورســازى گل 

بزند که به این عنوان دست پیدا کند.

چه کسى 
تونل درست کرد؟

در اولین تمرین مهدى طارمى با پرسپولیس که یکى  
دو روز پیش انجام شد، اتفاق جالبى رخ داد. بازیکنان 
پرســپولیس پیش از ورود طارمى به زمین تونلى را 
تشــکیل دادند تا مهاجم جوان سرخپوشان به شکل 

خاصى و از داخل تونل به زمین وارد شود. 
حالا شــنیده مى شــود فرشــاد احمدزاده هافبک 
پرسپولیس پیشنهاد تشــکیل تونل را داده تا به این 

صورت دوست صمیمى خود را غافلگیر کند.

خشونت اوکراینى!
«آلکسى پولیانسکى» مدافع اوکراینى پرسپولیس در 
اولین حرکت خود در ترکیب قرمزها سر مهاجم خونه 

به خونه را شکست!
این مدافع که ظاهرى خشن دارد در یک نبرد هوایى به 
محض ورود به زمین با محمد غلامى مهاجم باسابقه 
خونه به خونه سر به سر شد تا سر این بازیکن بشکند. 
دو بازیکن اوکراینى پرسپولیس در دقایق پایانى دیدار 

دوستانه مقابل خونه به خونه به میدان رفتند.

جانشین احتمالى افشارزاده 
شنیده ها حاکى از این است که رضا صادق پور به زودى 

مدیرعامل باشگاه استقلال مى شود.
بحث تغییر مدیرعامل استقلال به روزهاى پایانى خود 
رسیده است و وزارت ورزش و جوانان در تلاش است تا 
جانشین مناسبى براى بهرام افشارزاده تا پیش از شروع 
لیگ برتر پیدا کند. شنیده ها از وزارت ورزش و جوانان 
حاکى از این است که رضا صادق پور گزینه اصلى هیئت 
مدیره براى جانشینى مدیرعامل کنونى استقلال است.
صادق پور پیش از این در باشــگاه راه آهن یزدان در 
سمت مدیرعامل فعالیت کرده است که البته تجربه 
او در این باشگاه با سقوط راه آهن به لیگ یک همراه 
بوده اســت. صادق پور مدیرعامل مورد نظر شهاب 
جهانیان فرد تأثیرگذار هیئت مدیره اســتقلال در دو 
فصل اخیر اســت، که به احتمال زیاد در اولین جلسه 
هیئت مدیره پیش از شروع لیگ برتر رسماً جانشین 

افشارزاده مى شود.

شکست ریزه اسپور 
مقابل آرمینیا بیلفلد

در روزى که ملى پوش ایرانى روى نیمکت نشســته 
بود ریزه اسپور در اولین بازى تدارکاتى اش در اتریش 

متحمل شکست برابر حریف آلمانى شد.
ریزه اسپور که چند روزى مى شــود اردوى خود را در 
اتریش برپا کرده سه شنبه شب در اولین بازى تدارکاتى 
خود مقابل آرمینیابیلفلد به میدان رفت و با نتیجه 2بر 

صفر متحمل شکست شد.
در این بازى «حکمت کارامان» سرمربى ریزه اسپور، 
رامین رضاییــان خرید ایرانــى اش را روى نیمکت 
نشاند و از ابتداى نیمه دوم در پست دفاع راست از این 
بازیکن سود برد ضمن اینکه در تیم آلمانى هم دانیال 
داورى دروازه بان ایرانى شانسى براى بازى پیدا نکرد تا 
همچنان به نیمکت نشینى هایش در دسته دوم آلمان 

ادامه دهد.
ریزه اسپور در ادامه بازى هاى تدارکاتى اش جمعه شب 
مقابل لخویاى قطر صف آرایى خواهد کرد و رضاییان 
امیدوار است در این بازى ها بتواند جایگاه ثابتى براى 
خود در تیم جدیدش دست و پا کند گرچه دو رقیب و هم 

پستى بسیار جدى و سرسخت دارد.

گلر لاکرونیا بالاخره رسید
دروازه بان فصل گذشته تیم لاکرونیا بالاخره به تبریز 
رســید. پس از کش و قوس هاى فراوان ســرانجام 
«مانوئل فرناندو مونیز» دروازه بان اسپانیایى مد نظر 

ماشین سازى به ایران آمد و در تبریز حضور یافت.
این دروازه بان دیروز با مسئولان باشگاه ماشین سازى 
دیدار کرد و در صورت امضاى قرارداد در تمرینات تیم 

حضور پیدا مى کند.

تایم اوت

رئیس کمیته مسابقات ســازمان لیگ فوتبال 
ایران تأکید کرد: دیدار ســوپرجام از این 
پس همیشه در فوتبال ایران برگزار 

خواهد شد.
غلامرضــا بهــروان در خصوص 
برگــزارى دیــدار ســوپرجام بین 
تیم هــاى ذوب آهــن اصفهان و 

استقلال خوزستان گفت: سوپرجام از قبل بوده و سال هاى قبل هم یک بار 
برگزار شد و از این پس همیشه در تقویم ما خواهد بود. 

این دیدار به  نوعى یک بازى نمادین و ورودى براى لیگ برتر است. این بازى 
بین قهرمان هاى لیگ و جام حذفى فصل 95-94 هم برگزار شد که 120 

دقیقه بازى خوب را دیدیم و تماشاگران هم در ورزشگاه بودند.
رئیس کمیته مســابقات ســازمان لیگ در خصوص اینکه چــرا بازى در 
اصفهان برگزار شد، اظهار داشت: ما قصد این را هم داشتیم که بازى را در 

اهواز برگزار کنیم، اما در این اســتان مزایایى داده نمى شد و به همین دلیل
 ما بازى را در اصفهان برگــزار کردیم. آمادگى برگــزارى بازى در تهران 
را هم داشــتیم و حتى ورزشــگاه هم آماده بــود، اما بایــد از ذوب  آهن
 تشــکر کنیم که از ایــن بــازى میزبانى کرد، از اســتقلال خوزســتان 
میزبانى خوبى داشــت و هزینه هاى آنها را متقبل شــد و بایــد از دو تیم

 تشکر کرد که آمدند و دیدار سوپرجام را برگزار کرده و از تیم شان رونمایى 
کردند.

بهروان: سوپر جام همیشه در تقویم ما خواهد بود

خونه به خونه بابل که دوشــنبه در دیدارى دوستانه 3 
بر یک مغلوب استقلال شده بود، روز سه شنبه مقابل 
پرسپولیس به مســاوى یک - یک رسید اما در عوض 

بطرى آب معدنى و نوشابه و دلستر خورد! 
برابر با شــنیده ها، برخى طرفداران پرســپولیس که 
از حنیف عمران زاده به دلیل کــرى خوانى هایش با 
عدد 4 و درگیرى هایى که در پایــان یکى از دربى ها 
با بازیکنان پرســپولیس داشت، شــاکى بودند، حالا 
که حنیف از اســتقلال رفته، فرصت را مناسب دیدند 
و مــى خواســتند در جریان بــازى پرســپولیس و 

خونه به خونه بابــل با پرتاب بطرى، حنیــف را تنبیه 
کنند اما یکى از بازیکنان شــمالى پرســپولیس که با 
حنیف رفیق است، به او ندا داد بهتر است به ورزشگاه 
شهید کاظمى نیاید، حنیف هم از مرزبان اجازه گرفت 
و به این بازى نرفــت تا در غیاب او پرسپولیســى ها 
حرص خود را روى ســر ســایر بازیکنــان حریف، به 
خصوص محســن فروزان دروازه بان اسبق استقلال 
خالى کنند و فروزان و ســایر شــاگردان مرزبان را با 
بطرى هاى آب معدنى و نوشــابه و حتى شیشه هاى 

دلستر بزنند!

حســن روشــن ســه روز بعد از تصمیمات خودســر 
و انتقاداتــش از مدیریــت اســتقلال، از تیــم برکنار 
شد.بهرام افشارزاده مدیرعامل اســتقلال سه روز بعد 
از حملات تند حســن روشــن در چند خبرگزارى، او را 

برکنار کرد. 
حسن روشن که در ماه هاى گذشــته بعد از انتقادهاى 
بى پایان توانســته بود ریاست آکادمى فوتبال استقلال 
را برعهده بگیرد، به دلایلى  نامشخص تصمیم به عزل 
على ســامره، مربى موفق امیدهاى اســتقلال گرفت. 

تصمیمى که از سوى مدیریت تیم، وتو شد.

 افشارزاده که از زمان رفتن به دفتر کارش در ساختمان 
استقلال، کمى تصمیماتش شــجاعانه تر از قبل شده 
است، بعد از 72 ســاعت، تصمیم گرفت تا حسن روشن 
را از سمتش عزل کند تا دیگر نه تصمیمات خودسر در 
آکادمى گرفته شــود و نه از درون باشــگاه کسى علیه 
مجموعه مصاحبه کند. روشن اما به زودى مصاحبه هاى

آتشــین را علیه تیم از ســر مى گیرد و حالا به عنوان 
یک منتقــد آزاد به ارکان باشــگاه مى تــازد. صادق 
ورمزیار  کاپیتان تیم در دهه 70 ، مسئول جدید آکادمى 

آبى هاست.

0201 24 ساعت متفاوت 
میناوند

مرگ فوتسال ایران 
در بانکوك

شاید داعش به المپیک 
حمله کند

کرى خوانى هاى پیاپى مهرداد میناوند در مصاحبه ها، برنامه هاى 
تلویزیونى و شــبکه هاى اجتماعى او را به چهــره اى منفور بین 
استقلالى ها تبدیل کرده است. میناوند که در کادرفنى خونه به خونه 
حضور دارد، حتى در این تیم هم دســت از کرى خوانى برنداشته و 

حضور فعالى در شبکه هاى اجتماعى دارد.
روز دوشنبه در بازى دوستانه استقلال و خونه به خونه، طرفداران 
استقلال حســابى از خجالت میناوند درآمدند. آنها در تمام طول 
بازى، بیشتر از همه علیه او شعار دادند و بعد از مسابقه هم منتظر 
میناوند ماندند تا از رختکن بیرون بیاید. همین مسائل، باعث یک 

مصاحبه جنجالى دیگر از میناوند علیه استقلالى ها شد.
24 ساعت بعد از روز ســخت میناوند، تیم او سه شنبه روبه روى 
پرسپولیس قرار گرفت و او حال و روز کاملاً متفاوتى را تجربه کرد. 
پرسپولیسى ها شدیداً میناوند را تشویق کرده و از او خواستند بیشتر 
از قبل براى استقلال کرى بخواند! کادرفنى و بازیکنان پرسپولیس 

هم برخورد گرم و صمیمى با بازیکن سابق این تیم داشتند

تیم فوتســال تأسیســات دریایى روز سه شــنبه با شکست مقابل 
ناگویاى ژاپن از صعود به مرحله نیمه  نهایى جام باشــگاه هاى آسیا 
بازماند تا یــک بار دیگر زنگ خطر براى فوتســال ایــران به صدا 

دربیاید. 
با توجه به حذف ناباورانه تأسیسات در مرحله یک چهارم نهایى جام 
باشگاه هاى آسیا باید اذعان کرد که با کنار رفتن نسل طلایى فوتسال 

ایران، جایگاهمان در آسیا هم به خطر افتاده است.
شاید حذف تأسیسات آن هم با کلى ستاره مصداق بارز «مرگ فوتسال 
ایران» باشد و باز هم این مسئله را گوشــزد کند که تیم هاى دیگر 
آسیایى بیکار ننشسته اند تا تیم هاى ایرانى به راحتى عناوین قهرمانى 

قاره را کسب کنند. 
تا چندى دیگر تیم ملى فوتسال کشــورمان در جام جهانى شرکت 
خواهد کرد.حالا باید دید بعد از دو ناکامى تأسیسات دریایى در جام 
باشگاه هاى جهان و جام باشگاه هاى آسیا روى عملکرد تیم ملى هم 

مى تواند تأثیرگذار باشد یا خیر؟ 

مقام هاى اطلاعاتى برزیل گفته اند با دقــت تهدیدات احتمالى 
تروریستى را رصد مى کنند. 85 هزار نفر مســئول تأمین امنیت 
بازى هاى المپیک ریو شده است، این رقم دو برابر تعداد مأموران 

امنیتى المپیک لندن است.
این اقدام دســتگاه هاى اطلاعاتى برزیل درپى اعلام بیعت یک 
گروه تندروى اسلامگراى برزیلى با گروه داعش در روزهاى اخیر 

صورت گرفته است.
گروهى موســوم به «انصار الخلیفه برزیل» یک شنبه این هفته 
در پیامى در شــبکه موبایلى تلگرام بــا ابوبکر بغــدادى خلیفه 
خودخوانده داعش اعلام بیعت کرده اســت. این گروه همچنین 
گفته است از طرق پیام رسان تلگرام با زبان هاى انگلیسى، عربى 
و پرتغالى -زبان محاوره مردم برزیل- درباره داعش تبلیغ خواهد 

کرد.
این اعلام بیعت، درســت کمتر از ســه هفته مانــده به برگزارى

 بازى هاى المپیک ریو صورت گرفته است.
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حنیف نبود
 بقیه تنبیه شدند!

jjj

رئیس کمیته مسا
ایران تأکید
پس هم
خواهد
غلامر
برگــز

تیم هـیم

حسن روشن 
خون به پا مى کند!

سرمربى ذوب آهن بعد از شکست هاى پرحرف و حدیث 
فصل گذشته برابر استقلال خوزســتان، در سوپرجام 

انتقام شیرینى از این حریف گرفت.
یحیى گل محمدى در هفته پایانى فصل گذشــته و در 
شرایطى که پرسپولیسى ها امیدوار بودند شاگردان این 
مربى بتوانند یقه استقلال خوزستان را در اهواز بگیرند 
تا تیم محبوبشــان قهرمانى را از آن خود کند با نتیجه 
2بر صفر بــه میزبان باخت تا بعــد از این بازى هجمه 
انتقادى شدیدى از ســوى طرفداران پرسپولیس روانه 

این مربى شود.
ســرمربى ذوب آهن که در بازى رفت هم به استقلال 
خوزســتان در اصفهان باخته بود بعد از هفته ها تحمل 
حاشــیه ها و انتقادهــا از بابت تصمیماتــش در هفته 
پایانى لیگ برتر، سه شنبه شب در سوپرجام انتقام آن
شکست ها و حاشیه ها را از رقیب خوزستانى اش گرفت 
و از غیبت عبدا.. ویسى روى نیمکت قهرمان لیگ بهره 
برد و با هوشیارى خاصى توانست شکست 2بر صفر را با 
برترى 4-2 تغییر داده و جام باارزش و روحیه سازى را 

در آستانه لیگ شانزدهم بالاى سر ببرد.
یحیى بــا دو قهرمانى حذفــى و یک ســوپرجام حالا با 
این هدف شــاگردان جوانــش را وارد عرصــه لیگ برتر 
مى کند که شــانس خود را براى تصاحب این جام امتحان 
کرده و نامــش را در تاریخ باشــگاه اصفهانــى جاودانه 
کند، افتخــارى که تاکنــون هیچ مربى اى نتوانســته با 
ذوب آهن به دست بیاورد اما یحیى و شاگردانش این توانایى 

را دارند و نشان دادند جزو مدعیان این فصل خواهند بود.

 چرا آذرى گریست؟
سعید آذرى مدیر عامل باشــگاه ذوب آهن در جریان 
قهرمانى این تیم در بازى سوپرجام، اشک مى ریخت. 
این اتفاق براى خیلى ها هــم جالب و عجیب بود و هم 
ســئوال برانگیز. او درباره دلیل این اتفاق گفت: «من 
احساسى نشــده بودم و اگر هم این اتفاق افتاد بخاطر 
اینکه به یاد قاســم حدادى فر افتاده بودم و جاى خالى 
او را در میدان حس مى کــردم. چند روز قبل بود که به 
بازیکنان قدیمى ذوب آهن مى گفتــم همراه با اینکه 
شما در ده دوازده سال اخیر در این تیم بزرگ شدید ما 
هم در کنار شما پیر شدیم. قاسم از بازیکنان قدیمى و 
یک الگوى تکرارنشدنى در ذوب آهن است. متأسفانه در 

همین ابتداى کار او را از دست دادیم و اصلاً بخاطر بحث 
برد و باخت ناراحت نیستیم بلکه حضور او مى توانست 

یک قوت قلبى براى سایر بازیکنان در زمین باشد.»

پشت حدادى فر را خالى نمى کنیم
سرپرست تیم ذوب آهن اعتقاد دارد تیمش مالک مطلق 

بازى سوپرجام با استقلال خوزستان بوده است.
على شجاعى درباره برترى تیمش در دیدار سوپر جام 
فوتبال کشور مقابل استقلال خوزستان اظهار داشت: ما 
بعد از اینکه روى دو غافلگیرى گل خوردیم، بازیکنان 
تلاش زیادى براى جبران انجام دادند. از نظر من بازى 
کاملاً یکطرفه بــود و گل هایى کــه دریافت کردیم 
هم برخلاف جریان مســابقه بود. خوشبختانه بچه ها 

توانستند بازى باخته را جبران کنند و به نتیجه مطلوب 
برسیم.

او ادامه داد: بازیکنان ما همگى براى خوشحالى قاسم 
حدادى فر بازى کردند. حدادى فر از نوجوانان در ذوب 
آهن حضور داشته و حقش است به او بها بدهیم. در  این 
بازى همه چیز براى قاسم بود و خداراشکر توانستیم او 

را خوشحال کنیم.
شــجاعى درباره خروج حدادى فر از لیست ذوب آهن 
افزود: به هر حال با توجه به اینکه حدادى فر نمى تواند 
نیم فصل اول بازى کند، مــا این کار را خواهیم کرد اما 
هرگز اجازه نخواهیم داد او احساس تنهایى کند. باشگاه 
ذوب آهن پشــت حدادى فر را خالى نمى کند و صبر 

مى کنیم تا برگردد و براى تیم به میدان برود.

پیش زمینه قهرمانى 
در لیگ برتر

سوپر جام به ذوب آهن رسید

همه این حقیقــت را مى دانند کــه فوتبال 
پایه در ایران پولى شــده و نسل بعدى خالى 
از فوتبالیست مســتعد خواهد بود چون پول 
خرج کردن ملاك فوتبالیست شدن است نه 
استعداد داشتن اما از پول دادن و پول گرفتن 
بدتر نیت افرادى اســت که مدرسه فوتبال و 
آکادمى پرورش استعداد زده اند و با کارهاى 
خود،  آدم هاى 
خوشــنام این 
عرصــه را هم 
خراب مى کنند!

رادنیوز نوشت 
در مکالمه تلفنى 
با یکى از اهالى 
چیزى  فوتبال 
که  شــنیدیم 
سوت  مغزمان 
کشید! یکى از 
اهالى فوتبال که 
در زمینه فوتبال پایه و استعدادیابى تخصص 
دارد، مى گفت دیگر رغبتى براى همکارى با 
این آکادمى هاى کشف و پرورش استعدادها 
ندارم. در برخى آکادمى هاى کشف استعداد 
بازیکن هر چقدر هم فوتبال بلد باشد و بچه هر 
اندازه هم که تکنیک و توان داشته باشد، اصلاً 
مهم نیست و متولیان برخى از این آکادمى ها 
به دو موضوع بیشتر از استعداد بچه ها اهمیت 
مى دهند؛ یکى اینکه پدر بازیکن پولدار باشد و 

دیگرى این که مادر بچه بیوه باشد!
اگر بچه اى پدر پولدار داشــته باشد، حتى اگر 
بى استعداد هم باشــد، او را تحویل مى گیرند 
چون مى خواهند جیب پــدرش را بزنند و اگر 
هم بچه اى پدر نداشته باشد و مادرش بیوه و 
جوان باشد، به آن بچه توجه مى کنند. فقط من 
مانده ام که مدعیان مبارزه با فساد در فوتبال 

کجا هستند و چرا این موارد را نمى بینند؟

یا پدر پولدار 
یا مادر بیوه! 

نمى خواهیم لیگ 
پرتماشاگر باشد

در شــرایطى که لیگ برتر ایران با وجود شروعى 
زودهنگام مورد توجه شــدید طرفداران فوتبال در 
ایران است، مشکلاتى براى اســتقبال هواداران از 

هفته هاى اول لیگ برتر بروز کرده است.
اولین مشکل در جلب حداکثرى طرفداران فوتبال 
براى بازى هــاى لیگ، انجام هفتــه هاى ابتدایى 
مسابقات لیگ در روزهاى وسط هفته است. کمااینکه 

افتتاحیه لیگ در دوشنبه هفته آینده خواهد بود.
اما این تنها مشــکل برگزارى لیگ در ایران نیست 
بلکه حالا کمیته استیناف اعلام کرده تیم استقلال 
در هفته اول لیگ باید در ورزشــگاه خالى میزبان 
نفت تهران باشد. این در شرایطى است که با توجه 
به علاقه طرفــداران در تمرین هاى تیم آبى پوش 
مى شد تصور کرد حداقل نیمى از سکوهاى ورزشگاه 

در رونمایى از استقلال منصوریان پر شود.
مسئله دیگر زیرکشت رفتن بى موقع ورزشگاه یادگار 
تبریز است که شروع لیگ را با مخاطره مواجه کرده 
و شاید تراکتورسازى مجبور به کوچ موقت از تبریز 
بشود. این در حالى است که تبریزى ها امسال تیم 
پرهوادار دیگرى را هم در جمــع خود مى بینند که 
ماشین سازى نام دارد و به اندازه خود ستاره خریده 
و مى تواند به گرماى لیگ کمک کند. البته ماشین 

سازى هم مشکل مشابه تراکتور را دارد. 
نکته باقیمانده، ابهام در ورزشگاه بازى پرسپولیس 
و سایپاســت، مســابقه اى کــه به احتمــال زیاد 
پرتماشــاگرترین بازى هفته اول خواهد بود. اما با 
توجه به میزبانى ســایپا این بازى شاید در ورزشگاه 
تختى برگزار بشود که همین مســئله تأثیر خود را 

روى تعداد تماشاچى خواهد گذاشت. 
با این وصف این شروع جذابى براى لیگ برتر نیست. 
لیگى که در هفته اول باید با ورزشگاه هایى لبریز از 

 هوادار افتتاح بشود.

کرنر

اختلاف نظر در مورد 
صندلى گذارى نقش جهان 

رئیس فدراسیون فوتبال در مورد وضعیت ورزشگاه 
نقش  جهان براى میزبانى از مسابقات سپاهان گفت: 
من در این مورد، هم با مدیرعامل شرکت توسعه و 
نگهدارى اماکن ورزشى کشور و هم با معاون عمرانى 
استاندار اصفهان صحبت کرده ام. تاج افزود: در مورد 
صندلى گذارى طبقه دوم، دو نظر متفاوت وجود دارد؛ 
شرکت توسعه و نگهدارى اماکن ورزشى اعتقاد دارد 
که ورزشــگاه پس از تکمیل نهایى صندلى  گذارى 
طبقه دوم، افتتاح شــود اما نظر طرف اصفهانى این 
است که صندلى ها را به تدریج تمام کنند و طبقه اول 
و کاسه ورزشگاه به بهره   بردارى برسد. امیدواریم این 

اختلاف نظر رفع شود.

به اضافه فوتبال

نخستین بانوى اصفهانى 
در پارالمپیک 

با اعلام لیســت بازیکنان تیم ملى والیبال نشسته 
بانوان، زینب ملکى نخستین بانوى اصفهانى خواهد 
بود که تجربه حضــور در پارالمپیک را به دســت 

خواهد آورد.
در پــى نایب  قهرمانــى تیم ملى والیبال نشســته 
بانوان کشــورمان در بازى هاى پارآسیایى، سهمیه 
پارالمپیک به طور مستقیم به این تیم اختصاص پیدا 
کرد و با توجه به سهمیه کسب شده، این تیم براى 

اولین بار در این رویداد بزرگ به میدان مى رود.
تیم ملى والیبال نشسته بانوان براى حضور پر قدرت 
در این رقابت ها، تمریناتــش را از مدت ها قبل آغاز 

کرده است.
زینب ملکى بــه همراه این تیم بــه نایب  قهرمانى 
و عنوان ســومى بازى هاى پارآســیایى دست پیدا 

کرده است.
بانوان ورزشــکار اصفهانى تاکنون سابقه حضور در 

پارالمپیک را نداشته اند. 

منهاى فوتبال

چه کسى  ظریف را 
خط زد؟!

لیســت رائول لوزانو براى اعزام نفرات ملى پوش 
والیبال به المپیک ریو درحالى اعلام شد که خبرى 
ازفرهاد ظریف لیبروى باتجربه کشورمان درآن نبود.
براساس شنیده ها فرهاد ظریف معتقد است یک باند 
بانفوذ درتیم ملى عامل اصلــى خط خوردن او بوده 
است. این بازیکن قصد افشــاگرى دارد اما تصمیم 
گرفته مدتى صبرکند و بعد ازپایان مسابقات المپیک 

2016 ریو حرف هایش را بزند.
اینکه حق با ظریف اســت یا نه؟ سئوالى است که 
جواب هاى متعددى دارد اما طبق شنیده ها درحال 
حاضر دو بازیکن مطرح و معروف همه تصمیمات را 
درتیم ملى والیبال مى گیرنــد و یکى ازدلایل افت 

این رشته رو به پیشرفت همین موضوع بوده است.
البته فدراسیون والیبال وجود هرگونه باند یا دخالت 

درکارسرمربى آرژانتینى را رد مى کند.

توپ و تور

اگر بچه اى پدر پولدار 
داشته باشد، حتى اگر 
بى استعداد هم باشد، 
او را تحویل مى گیرند 
چون مى خواهند جیب 
پدرش را بزنند و اگر 

هم بچه اى پدر نداشته 
باشد و مادرش بیوه و 
جوان باشد، به آن بچه 

توجه مى کنند
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ورزش
طارمى 

یک ماه عقب است
برانکو ایوانکوویچ در مورد شرایط آمادگى مهدى طارمى 
که به این تیم بازگشته و قراردادش را تمدید کرده گفت: 
طبیعى است که او در تمرینات ما حضور نداشته و یک 
ماه از تمرینات تیم عقب است و طول مى کشد به تیم 
برســد. ما برنامه ویژه اى براى آماده سازى او به طور 
اختصاصى و تیمى داریم تا خیلى زود شرایط او به تیم 

نزدیک شود. 

نقش جناب خان در
برگشتن طارمى!

در برنامه سه شنبه شب «خندوانه» که با حضور حامد 
کمیلى برگزار شــد جناب خان از تلاشش براى بى 
اثر کردن کودتا گفت. پس از آن او ادامه داد: «من در 
پرسپولیسى شدن طارمى نقش داشتم. کودتا را خواباندم 
و دست مهدى طارمى را گرفتم و به تهران آوردم و به 
دست برانکو سپردم.» به این ترتیب مشخص شد آقاى 
گل پرسپولیس با کمک چه کسى از ریزه اسپور جدا 
شده و دوباره به پرسپولیس بازگشته تا شماره 9 آن را 

بر تن کند!

محرومیت هواداران 
استقلال در هفته اول 

جلسه رســیدگى به اعتراض باشگاه استقلال تهران 
نســبت به رأى کمیته انضباطى مبنى برگزارى یک 
بازى بدون تماشاگر در رده لیگ برتر از سوى تیم فوتبال 
بزرگسالان استقلال تهران به علاوه پرداخت مبلغ 300 
میلیون ریال جریمه نقدى در کمیته استیناف برگزار شد 
و به موجب رأى صادره از سوى این کمیته عیناً تأیید و 
براین اساس اولین بازى تیم استقلال تهران به عنوان 

میزبان بدون حضور تماشاگر برگزار خواهد شد.

کرى خوانى استقلالى ها 
براى طارمى

درست با بازگشت طارمى به پرسپولیس و امیدوارى 
قرمزها به آقاى گلى این بازیکن، اســتقلالى ها غیر 
مستقیم براى او کرى خوانده اند. کاوه رضایى مهاجم 
هدف آبى ها در فصل جدید است و آبى ها در تلاش 
هســتند تا او را آقاى گل کنند. در روزهاى اخیر هم 
بازیکنان اســتقلال به حمایــت از او پرداخته اند و 
گفته اند: «کاوه مى خواهیم تو را آقاى گل کنیم.» این 
حرف در روزهاى بازگشت طارمى، کرى خوانى غیر 

مستقیم براى آقاى گل فصل گذشته لیگ برتر است.

حاج صفى در تراکتور 
یا سپاهان 

بنابرآنچه قلعه نویى گفته اســت احسان حاج صفى 
دفاع چپ تیم ملى فوتبال ایران در صورتى که قصد 
بازى در ایران را داشته باشد، در یکى از دو تیم سپاهان 
یا تراکتورســازى به میدان خواهد رفت. این جمله در 
شرایطى به زبان امیر آمده که استقلالى ها بارها درباره 

احتمال حضور او در تیمشان گمانه زنى کرده اند.

شهباززاده رضایتنامه اش 
را گرفت

سجاد شــهباززاده  مهاجم فصل گذشته استقلال با 
مدیران این تیم به توافق نرسید و از این تیم جدا شد. 
او که یک فصل دیگر با اســتقلال قرارداد داشت با 
پیشنهادى از تیم آلانیاى ترکیه مواجه شده و حتى با 
مســئولان این تیم به توافق رسیده است. شهباززاده 
دیروز به باشگاه استقلال رفت و به طور رسمى از این 

تیم جدا شد.
منصوریان سرمربى اســتقلال از مسئولین این تیم 
خواسته بود تا هر جورى شده سجاد را در استقلال نگه 
دارند و حتى مسئولین این تیم به او پیشنهاد خوبى داده 
بودند. به گفته سایت باشگاه استقلال رقم رضایتنامه 
شهباززاده 700 میلیون است که او قرارداد فصل پیش 

خود را به این تیم بخشید.

نکته ورزشى 
در یک بازداشت

دستگیرى مدیرعامل ســابق بانک ملت یک نکته 
ورزشــى دارد که از دید رادنیوز پنهان نمانده است. به 
نوشته این ســایت، مدیرعامل معزول بانک ملت که 
خبر دســتگیرى اش با حکم مرجع قضائى و از سوى 
اطلاعات سپاه منتشر شد، همان کسى است که حدود 
یک ماه قبل قرار بود رئیس هیئت مدیره پرسپولیس 

شود. 
یک ماه پیش، وزارت ورزش و جوانان قصد داشــت 
همزمان ریاست هیئت مدیره استقلال را به مدیرعامل 
بانک ملى و ریاســت هیئت مدیره پرسپولیس را به 
مدیرعامل وقت بانک ملت بســپارد اما در حالى که 
خبر«استقلال به بانک ملى سپرده شد و پرسپولیس به 
بانک ملت»، آماده بود تا از طریق پایگاه خبرى وزارت 
ورزش منتشر شــود، وزیر با یک تحقیق و دو تماس، 
اســم مدیرعامل بانک ملت را از لیست هیئت مدیره 

پرسپولیس درآورد.

تایم اوت

در حالــى که علاقه منــدان والیبال 
منتظــر حضــور غفــور در ترکیب 
اصلى تیم ملى هســتند متأســفانه 
بعد از مصدومیت ایــن بازیکن در 
رقابت هــاى انتخابــى المپیک 
هیچگاه اطلاعات درستى درباره 
زمان بازگشــت او به مســابقات 

منتشر نشد.
پس از بازى کانادا اعلام شد که غفور قطعاً یک بازى را آن هم برابر فرانسه 
از دست داده، اما در دیدارهاى بعدى ممکن است بازى کند. این وضعیت تا 
پایان رقابت هاى انتخابى المپیک ادامه داشت و غفور تا پایان رقابت ها غایب 
بود. اما مشخص نیست دلیل این ابهام در وضعیت مصدومیت غفور چیست؟ 
دلیل این مسئله هر چه باشد به نظر نمى رسد که کار حرفه اى صورت گرفته 
باشد. آن هم در شرایطى که تیم ملى والیبال  بازیکنانى دارد که در غیاب او 

هم مى توانند به تیم کمک کنند.
در دنیاى حرفه اى ورزش کادر پزشکى بعد از انجام معاینه هاى اولیه زمان 
حدودى طول درمان و بازگشــت ورزشــکار به میادین را اعلام مى کند و 
هیچیک از مسائل ذکر شده نیز وجود نداد، اما در مورد امیر غفور این مسئله 
رعایت نشد و با وجود اینکه تقریباً دو ماه از مصدومیت او گذشته هنوز کسى 
نمى داند که او مى تواند به عنوان مهاجم اول ایــران در المپیک بازى کند 

یا خیر؟

اطلاعات نادرست در مورد غفور

کاوه رضایى را باید یکى از چهره هاى مهم لیگ شانزدهم 
دانست. بازیکن پیشــین ذوب آهن که در انتقالى پر سر 
و صــدا و پرهزینه پس از حضورى چندباره در باشــگاه 
پرســپولیس در نهایت آبى پوش شد، با انتخاب پیراهن 

شماره 9 استقلال دست به ریسکى بزرگ زد. 
رضایى که میراث دار پیراهن آقاى گل محبوب آبى ها 
شده، در دو بازى دوســتانه این تیم در ارمنستان نه تنها 
موفق به گلزنى نشد بلکه با فرصت سوزى هاى متعدد 
یکى از دلایل شکســت عجیب این تیــم برابر آرارات

 بود.

روزهاى بد کاوه اما با استقلالى ها دوامى نداشت و مهاجم 
اول منصوریان در لیگ شــانزدهم، توانست در دقایق 
ابتدایى بازى با ضربه سرى زیبا گل اول استقلال را برابر 

خونه به خونه به ثمر برساند. 
کاوه در جریان آخرین بازى دوســتانه آبــى ها در کنار 
گلزنى، نمایش مطلوبى داشــت و بارها جابر انصارى را 
که به عنوان مهاجم مکمل در کنار او حضور داشــت در 
موقعیت گلزنى قراردارد تا حالا با بازگشت آقاى شماره 
9 جدید استقلال به روزهاى خوب، خیال منصوریان در 

غیبت احتمالى سجاد شهباززاده آسوده باشد.

مسعود شجاعى پس از شش ســال حضور در تیم هاى 
اســپانیایى اوساســونا و لاس پالماس دو فصل قبل به 
الشحانیه رفت و سال گذشته را نیز براى تیم الغرافه قطر 
بازى کرد ولى اکنون دوباره راهــى فوتبال اروپا و لیگ 

یونان شده است. 
بعد از حضور کریم انصارى فــرد در پانیونیوس، این تیم 
به دنبال مسعود شجاعى بازیکن 32 ساله اى که سابقه 
بازى در اوساسونا و لاس پالماس داشته و فصل اخیر را 
هر چند ناموفق در لیگ ستارگان قطر سپرى کرده رفته

 است.

 بنا به ادعاى منابع خبرى یونان شــجاعى به زودى به 
کمپ تمرینى این تیم اضافه مى شود.

اما در این بین برخى ســایت هاى یونانى پرده از قرارداد 
عجیب و جالــب توجه ملى پــوش ایرانى با باشــگاه 
پانیونیوس برداشــته و مدعى شــدند خرید این بازیکن 
باتجربــه هزینه چندانى روى دســت باشــگاه یونانى 
نگذاشته است تا جایى که شجاعى با ماهى 12هزار یورو 
با پانیونیوس به توافق رسید یعنى کل قرارداد 120 هزار 
یورو که به پول ایران 468 میلیون تومان مى شود، البته 

بدون مالیات!

0201 على دایى
 شماره 10 اردوى چهارباغ

هیچکس 
موافق نیست!

کى گفته 
داوران چاقو کشیده اند؟

بدون شک على دایى متفاوت  ترین ســال مربیگرى را آغاز کرده 
چراکه برخلاف گذشته مى خواهد خود نفر اول تمرین دهنده باشد 

و کار شاگردانش را زیر نظر بگیرد.
دایى وقتى لباس ورزشى داشته باشد دلش نمى آید در تمرینات پا 
به توپ نشود و در تمرینات نفت این مسئله را نشان داده است. او 
که اکنون براى برگزارى اردویى پنج روزه از شــنبه به همراه نفت 
در دهکده ورزشــى چهارباغ کردان کرج به سر مى برد، به صورت 
جدى شــاگردانش را تمرین مى دهد و در کنــار آن، خودش هم 

ورزش مى کند.
کادر فنى نفت تهران در ایــن اردو در دو نوبت تمرینات بازیکنان 
را زیر نظر دارند و کارهاى سنگینى مد نظر قرار داده اند اما در کنار 
آن على دایى براى تنوع و جذابیت به تمرین تیمش با محمدرضا 
مهرانپور مربى این تیم و چند تــن از بازیکنان مثل ایمان مبعلى، 
علیرضا عزتى، اکبر صادقى و... به تنیس فوتبال هم مى پردازند که 

این کار شور و نشاط خاصى به تمرینات این تیم داده است.

تلاش پرسپولیســى ها براى بازى با سایپا در ورزشــگاه آزادى فعلاً 
بى نتیجه بوده است. فصل پیش مجید جلالى سرمربى سایپا تصمیم 
گرفت در ورزشگاه آزادى میزبان پرســپولیس باشد. همین موضوع 
باعث شده مسئولان پرسپولیس امیدوار باشند باشگاه سایپا و سازمان 
لیگ اجــازه دهند این فصل هم سرخپوشــان در ورزشــگاه آزادى

 روبه روى میزبانشان قرار بگیرند اما همه آنها با این درخواست مخالفت 
کرده اند.

حســین فرکى بر خلاف جلالى علاقه اى به میزبانى از پرسپولیس 
در ورزشــگاه آزادى ندارد. درویش مدیرعامل سایپا هم مى گوید با 
درخواســت پرســپولیس مخالفت کرده اند و حاضر نیستند در هیچ 

ورزشگاهى غیر از دستگردى و تختى با این تیم بازى کنند. 
نکته دیگر، مخالفت مسئولان آزادى با برگزارى بازى در این ورزشگاه 
است. با توجه به اینکه استقلال هفته اول در آزادى میزبان نفت تهران 
خواهد بود، برگزارى دو بازى پیاپى طى 24 ساعت در این ورزشگاه، 

مى تواند در همان روزهاى ابتدایى فصل به چمن آسیب برساند.

رئیس کمیته داوران گفت: اینکه عنوان شده است داورى در تست 
آمادگى جسمانى تیغ کشى کرده است، این موضوع به هیچ عنوان 

صحت ندارد.
فریدون اصفهانیان گفت: در یکى از خبرگزارى ها مطلبى عنوان 
شــد که یکى از«داوران در حین برگزارى تست آمادگى جسمانى 
داوران اقدام به تیغ کشى کرده است» لازم به توضیح است که در 
زمان انجام تست، یکى از داوران که تنوانســته بوده تست هاى 
مربوطه را به خوبى پشت سر بگذارد، کنترل خود را از دست داده و 
به دلیل ناراحت بودن از این اتفاق صحبت هایى به میان آورد که در 
شأن جامعه داورى نبوده است و این باعث ناراحتى داورانى شد که 

براى تست در ورزشگاه حضور یافته بودند.
وى در ادامه گفت: کسانى که عنوان کردند داورى در تست اقدام 
به تیغ کشــى کرده جاى تعجب دارد، چرا که داورى که براى این 
آزمون ها مى آید، تنها چیزى که همراه اوست لباس داورى است. 

پس چگونه مى تواند این اقدام را انجام دهد. 

جانشین حدادى فر از 
برزیل مى آید

مصدومیت قاســم حدادى فر بدتریــن خبر ممکن 
براى یحیى گل محمــدى و ذوب آهن بود. یحیى 
روى مهره کلیدى اش حساب ویژه اى براى فصل 
جدید باز کرده بود اما حالا حداقل تا شش ماه هافبک 
خلاقش را در اختیار نخواهد داشت و باید دید چگونه 
جاى خالى او را پر خواهد کرد. آنطور که ایران ورزشى 
نوشــته، قرار اســت یحیى یکى از بازیکنانى که در 
برزیل مدنظر گرفته بود را به ایران بیاورد تا به لیست 

تیمش اضافه کند.
این بازیکن اگر توانست با تیم هماهنگ شود و آنطور 
که انتظار مــى رود کار کند احتمالاً تــا پایان فصل 
در ذوب آهن خواهد ماند اما اگــر اینطور نبود، هیچ 
بعید نیســت نیم فصل او را از لیســت خارج کنند و 
حدادى  فر را برگردانند. چرا که به احتمال زیاد، قاسم 
حدادى  فر مى  تواند در لیگ قهرمانان آسیا، ذوب آهن 

را همراهى کند.

ذوب آهن مقصر نیست 
پس از اینکه امیرحسین پیروانى سرمربى تیم فوتبال 
جوانان ایران نام رضا شــکارى را از لیست این تیم 
براى اردوى آینده خــط زد، حرف و حدیث هایى به 
وجود آمــد مبنى بر اینکه باشــگاه ذوب آهن اجازه 

حضور این بازیکن در اردوى تیم ملى را نداده است.
احسان بعیدى مدیررسانه اى تیم فوتبال ذوب آهن 
با تکذیب این مسئله مى گوید: ما هرگونه مخالفت با 
حضور شکارى در اردوى تیم ملى جوانان را تکذیب 

مى کنیم. 
او مى افزاید: رضا شکارى اتفاقاً در اردوى تیم ملى 
جوانان دچار آســیب دیدگى شــد و حتى تمرینات 
پیش فصل را با ذوب آهن انجام نداد. شکارى حدود 
دو ماه در تمرینات نبود اما هرگز مانع حضور او و سایر 

ملى پوشان باشگاه در تیم هاى ملى نشدیم.

پیغام روحیه بخش
کاوه رضایى مهاجم تیم فوتبال استقلال براى قاسم 
حدادى فر هم تیمى ســابقش در ذوب آهن آرزوى 

سلامتى کرده است.
کاوه در پســتى در صفحه اینســتاگرامش با انتشار 
عکسى که او را کنار حدادى فر نشان مى دهد براى 
او اینطور نوشته است: «داداشم مى دونم قوى تر از 
این حرف هایى. به امید خدا زودتر و قوى تر از قبل 

برمى گردى.»  
قاسم حدادى فر هافبک ذوبى ها به دلیل مصدومیت 
از ناحیه رباط صلیبى تا اسفندماه در لیگ برتر حضور 

نخواهد داشت.

اوضاع عجیب در سپاهان
سپاهان اصفهان در آخرین دیدار تدارکاتى خود قبل 
از آغاز رقابت هاى لیگ برتر، روز سه شنبه به مصاف 
برق نوین شیراز رفت که این دیدار با برترى 2 بر یک 
تیم اصفهانى به پایان رسید. نکته  عجیب این دیدار 
براى سپاهانى ها، مربوط به شجاع خلیل زاده و موسى 
کولى بالى دو مدافع میانى این تیم بود. خلیل  زاده که 
با وجود درخواست هاى فراوان پرسپولیس سرانجام 
در سپاهان ماندنى شد، به دلیل خشونتى که در این 
بازى تدارکاتى از خود به خرج داد توســط داور بازى 
با کارت قرمز از زمین اخراج شد. موسى کولى بالى 
هم که زوج خلیل  زاده در خط دفاع است، در همین 
بازى مصدوم شد تا او هم از زمین بازى خارج شود. 
این اتفاق در خط انتهایى دفاع سپاهان درحالى رخ 
داده است که تنها چند روز به شروع بازى هاى لیگ و 

برگزارى اولین بازى سپاهان باقى مانده است.

حضور نویدکیا در تمرین
هافبک تیم ســپاهان که گمانــه زنى هاى زیادى 
در مورد او وجود داشــت، در آخرین بازى تدارکاتى 
پیش فصل زردها به میدان رفــت. محرم نویدکیا 
هافبک تیم فوتبال ســپاهان که با حضور در برنامه 
90، حاشیه ساز شــده بود و مورد خشم پیشکسوتان 
و مســئولین این تیم قرار گرفته بود، ســرانجام با 
پادرمیانى بزرگان و پیشکسوتان اصفهانى و موافقت 
ویسى به اردوى سپاهانى ها اضافه شد. این بازیکن 
در بازى دوســتانه مقابل برق نوین شیراز در ابتداى 
مسابقه به دلیل مصدومیت کولى بالى جاى او را در 

ترکیب گرفت . 
استفاده ویسى از این بازیکن در آستانه بازى هاى لیگ 
نشان مى دهد که او حســاب ویژه اى روى بازیکن 

خوشفکر خود باز کرده است.

تکرار خاطرات قهرمانى
دیدار ســوپرجام فوتبال ایران میان قهرمانان لیگ 
و جام حذفــى در حالى تا دقیقــه 55 در جریان بود 
که استقلال خوزســتان با 2 گل از ذوب آهن پیش 
افتاده بود. قهرمان لیگ پانزدهم ابتدا با ضربه  پنالتى 
میثم دورقى در نیمه  اول با یک گل پیش افتاد. هنوز 
دقایقى از شــروع نیمه  دوم نگذشته بود که با سانتر 
حسن بیت سعید از سمت راست دفاعى ذوب آهن و 
ضربه  سر دیدنى رحیم زهیوى، دومین گل هم وارد 
دروازه رشید مظاهرى شد. گلى که رحیم زهیوى به 
ثمر رساند شباهت بسیارى به گل دوم این بازیکن در 
بازى قهرمانى لیگ برابر ذوب آهن داشت،استقلال 
خوزستان در آن بازى با 2 گل ذوب آهن را شکست 

داد و عنوان قهرمانى را کسب کرد.

روى خط نصف جهان
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استارت کاوه رضایى 
براى آقاى گلى

در حال
منتظـ
اصلى
ا بعد
رقاب
هیچ

زماز

شجاعى 
ماهى 12هزار یورو مى گیرد

ایمنا: عضو کمیسیون اجتماعى ، فرهنگى و ورزشى 
شوراى اسلامى شهر اصفهان گفت: هدیه دادن به افراد 
ورزشى و تهیه پروتکل دانشگاهى و مدرسه اى خوب 
است اما کار مهمترى باید در زمینه ورزش صورت گیرد.
رســول جزینى در جمع خبرنگاران اظهار داشت: لازم 
است براى حل مشــکلات ورزش اقدامات ریشه اى 
صورت گیرد چراکه فعالیت هاى ظاهرى تأثیر چندانى 

نخواهد داشت.
وى بــا بیــان اینکــه فعالیت هــاى ورزشــى باید 
در بعــد همگانى اجرا شــود، افزود: ما بایــد با همین 
امکاناتى که در دست داریم کارهاى مناسبى را انجام 

دهیم.
وى در بخش دیگر سخنان خود با بیان اینکه از عملکرد 
سازمان ورزش شهردارى اصفهان رضایت ندارم، ابراز 
کرد: متأسفانه برخى افراد که صلاحیت امور را ندارند 
بر منصب هایى قرار دارند که باعث پیشــرفتى در آن 

حوزه نخواهد شد.
عضو کمیسیون اجتماعى ، فرهنگى و ورزشى شوراى 
اسلامى شهر اصفهان با اشاره به اینکه باید در هر کارى 
از متخصصان آن حوزه استفاده کرد، افزود: متأسفانه 
این موضوع باعث شده تا افراد ناآگاهى که در این امور 
شرکت دارند، در مســائلى زیان کنند که به ضرر تمام 

مجموعه است.
وى با اشاره به اینکه وضعیت سازمان ورزش شهردارى 
در گذشــته به این نحو نبوده اســت، عنوان کرد: در
 دوره هاى مدیریتى قبلى وضعیت به این صورت نبوده 

است و برنامه هاى خوبى در دست اجرا بود.
عضو شوراى اسلامى شهر اصفهان ادامه داد: اما اکنون 
نیز با ورود غیر متخصصان در حوزه ورزشى شهردارى 

مشکلاتى به وجود آمده است.
وى با اشاره به برخى مشــکلات مالى رخ داده، گفت: 
بنده چندى است که باید براى حضور در المپیک حاضر 

شوم، اما در زمان برگشــت از اردوى تیم ملى، قطعاً به 
این مسائل رسیدگى خواهم کرد.

جزینى بــا بیان اینکــه، ورزش شــهردارى وقتى در 
محدودیت هایى قرار داشــت آن را به یک ســازمان 
مستقل تبدیل کردیم، اعلام کرد: این کار به دلیل این 
بود که آهنگ حرکت این سازمان ورزشى سریع تر شود 
اما از زمانى که این سازمان تحت نظر سازمان فرهنگى 

بود حرکتش کندتر شده است.
وى با بیان اینکه، بــه نظر بنده این رونــد خیانت به

 بیت المال است، اذعان داشــت: ما مى خواستیم که 
ســازمان ورزش به دور از قوانین دســت و پا گیر، به 
صورت بهتر به کارش ادامه دهد اما اکنون چنین نیست.

عضو شوراى اسلامى شهر اصفهان در پاسخ به پرسش 
یکى از خبرنگاران مبنى بر اینکه آیا عدم نظارت شوراى 
شهر باعث مشکلات به وجود آمده در سازمان ورزش 
نشده است، افزود: بله، با این صحبت موافقم. البته عدم 
نظارت صحیح ما دلیل این موضوعات است و با دادن 
تذکرات در صحن علنى نیز این مســائل حل نخواهد 

شد.
جزینــى ادامــه داد: البته مراجعــى که بایــد به این 
موضوعات رسیدگى کنند در وضعیت خوبى قرار ندارند.

جزینى با بیان اینکه از فضاى ورزشــگاه امین به نحو 
مطلوب استفاده نشده است، عنوان کرد: این ورزشگاه 
یکى از پردرآمدترین ورزشگاه هاى شهردارى اصفهان 

است که کمترین استاندارد هاى لازم را دارد.
وى بیان کرد: در شــرکت هاى خصوصى، ســاخت 
ورزشــگاه ها با دقتى فراوان و بهــره ورى از فضاى 
حداکثرى صــورت مى گیرد اما در ایــن مکان به این 

صورت عمل نشده است.
عضو شوراى اسلامى شهر اصفهان  گفت: زمانى شاهد 
رقابت کشتى گیران اصفهانى با تیم ملى کشتى ایران 
بودیم و در چنین سطحى رقابت مى کردیم اما اکنون با 
سهل انگارى ها، تنها چشم انداز ما موفقیت در سطح 

استانى است.
وى با اشاره به اینکه تیم ملى کشتى ایران در آمادگى 
خوبى قرار دارد، افزود: تمام کشتى گیران آمادگى کامل 
براى کســب قهرمانى را دارند البته وضعیت داوران، 
نحوه قرعه کشــى تیم ها و عوامل دیگــر نیز بر این 

موضوع تأثیر دارد.

رستورانى در منطقه فرحزاد تهران پاتوق زنان 
خیابانى و بدکاره شــده بود و بچه پولدارها با 
ماشــین هاى آخرین مدل با مراجعه به این 
رستوران و گشتى در محوطه آن، روسپى هاى 
چند میلیونى را انتخاب مــى کردند و با خود 
مى بردند. به گزارش راد نیوز این رســتوران 
مورد دار با حکم قضائــى تعطیل و مجوزش 
باطل شــد اما از 
آنجایــى کــه به 
محــل رفــت و 
آمد زنــان بدکاره 
تبدیل شــده بود، 
گویــا مأمــوران 
پرونــده اش را به 
راحتى نبســتند و 
شروع به بازجویى 
و  مدیــران  از 
کارکنــان ایــن 

رستوران کردند.
 حالا یک منبع موثق مى گوید؛ در اعترافات 
کارکنان این رســتوران که مدیران آن را هم 
مجاب به افشاى حقیقت کرد، به نام سه ستاره 
فوتبال هم اشاره شده که به این محل رفت و 
آمد داشتند و حتى با برخى زنان بدکاره هم در 
ارتباط بودند. این فوتبالیســت ها در ساعاتى 
از روز که محوطه رســتوران خلوت بود، به 
این محیط مراجعه مــى کردند و یکى از آنها 
حتى متهم اســت به کمک به اسکان برخى 

روسپى هاى این پاتوق!
 گویا پرونده همچنان باز اســت و به همین 
دلیل نمى توان اطلاعات دقیقى از تخلفات 
این فوتبالیســت ها که نامشــان در پرونده 
پاتوق زنان بدکاره قیمت بالا! آمده اســت،

 ارائه کرد. شاید اگر جرم این بازیکنان اثبات 
شود، شانس ادامه حضورشان در فوتبال را از 

دست بدهند.

دسته گل جدید
 فوتبالیست ها

خیانت به بیت المال!
در انتقاد از عملکرد ورزشى شهردارى اصفهان

 مطرح شد

در اعترافات کارکنان 
این رستوران که 

مدیران آن را هم 
مجاب به افشاى 

حقیقت کرد، به نام 
سه ستاره فوتبال 

هم اشاره شده که 
به این محل رفت و 

آمد داشتند و حتى با 
برخى زنان بدکاره هم 

در ارتباط بودند
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تمام کارهاى نیکو وجهاد در راه خدا، برابر امر به معروف و 
نهى از منکر، چونان قطره اى بر دریاى مواج و پهناور است، 
و همانا امر به معــروف و نهى از منکر، نــه اجلى را نزدیک 

مولا على (ع)مى کنند و نه از مقدار روزى مى کاهند. 

آگهى دعوت مجمع عمومى عادى به طور فوق العاده شــرکت صدر ذوب رضوانشهر سهامى خاص به 
شماره ثبت 518 تیران و کرون و شناسه ملى 10862058527 

بدینوسیله از کلیه سهامداران شــرکت فوق دعوت مى گردد در جلسه مجمع عمومى عادى به طور 
فوق العاده که در روز شنبه مورخ 1395/5/16 در ســاعت 9 صبح در محل اصفهان- تیران- شهرك 
صنعتى شهداى رضوانشهر (اسفیدواجان)- نبش خیابان هفتم مرکزى تشکیل مى گردد حضور بهم 

رسانید. 
دستور جلسه:

1- انتخاب مدیران 
2- انتخاب بازرسان اصلى و على البدل

3- انتخاب روزنامه کثیرالانتشار براى نشر آگهى هاى شرکت 
4- تصویب صورتهاى مالى و تقسیم سود

آگهى دعوت 

هیئت مدیره شرکتهیئت مدیره شرکت

1- موضوع مناقصه: اجراى کامل عملیات نصب، تعویض و جمع آورى کنتور   و   رگولاتور مشترکین گاز در سطح شهرستان نجف آباد.
2-میزان تضمین شرکت در مناقصه: 150/000/000 ریال(یکصد و پنجاه میلیون ریال).

3-کد فراخوان:1455937.
4-نام و نشانى دستگاه مناقصه گزار: اصفهان، خیابان چهارباغ بالا، شرکت گاز استان اصفهان.

5-مهلت اعلام آمادگى: حداکثر تا تاریخ 1395/05/10
مناقصه گران مى توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر به پایگاه اطلاع رســانى الکترونیکى شرکت گاز استان اصفهان به آدرس

 www.iets.mporg.ir ، www.nigc-isfahan.ir یا با شماره تلفن هاى 5-36271031-031  امور قراردادهاى شرکت گاز 
استان اصفهان تماس حاصل فرمایند.

آگهى مناقصه عمومى شماره مجوز (1395،1779)

روابط عمومى شرکت گاز استان اصفهانروابط عمومى شرکت گاز استان اصفهان

نوبت دوم

شرکت ملى گاز ایران
شرکت گاز استان اصفهان

(سهامى خاص)

ری  مد ا ید  ر  ی د ناب آ ی،  ا ری ه  مد ا ید  ر  ی د ناب آ ی،  ا ه 
ه آزاد  ت دا رپر ز  ھان و  تان ا ی ا ه آزاد اسلا نای دا یأت ا ر  ت د ی را  س عا نا ه  صاب شا رام،ا باا

ید.  روز با ق و پ و ق، از پیش  رت  طاف  و ا ت  پر ید ا . ا و ی  ریک  ما  ھان ص تان ا ی ا اسلا
ن د د ی وا ه آزاد اسلا نان دا یأت ر و کار  ، نر د د ی وا ه آزاد اسلا نان دا یأت ر و کار  ، ر

پرواز
|  شادى 
شهریارى

بزرگراه نور
| سروش
 عابدزاده

بدون شرح- دوشنبه 12 خرداد میدان طوقچى | امیررضا فردین

بدون شرح
| شادى شهریارى

دریچـه
تصاویر ارسالى به باشگاه
 خبرنگاران نصف جهان

@
ne

sfe
jah

an
clu

b

@nesfejahanclub

با ارسال تصاویر، مطالب و نظرات

شگاه خبرنگاران روزنامه
 خود به با

 هم مى توانید خبرنگار شوید
 نصف جهان شما

شماره تلگرام: 09132008640
  

Id  admin: @ nesfejahanadmin   

join channel:@nesfejahanclub   

وضعیت کانال هاى آب کوشک | اکرم زائرى

جناب آقاى دکتر سید محمد امیرى
 احتراماً انتصاب شایسته جنابعالى را به سمت دبیر هیأت امناى دانشگاه آزاد اسلامى استان اصفهان و نیز 
سرپرست دانشگاه آزاد اسلامى استان اصفهان تبریک عرض نموده و یقین داریم با عنایت به شایستگى و 
تجارب جنابعالى و استعانت از خداوند متعال شاهد رشد و شکوفایى هر چه بیشتر جنابعالى خواهیم بود.
دانشگاه آزاد اسلامى واحد اردستان


